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Спорта, децата и младежта /ПК по СДМ/

ПРОТОКОЛ Х» 8
Днес, 18.06.2024, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Спорта, децата и младежта /ПК по СДМ/".

Председател: Деян Куздов - Присъствал

Присъствал

• Борис Китанов
• Дончо Бораджиев
• Иван Александров
• Михаил Михалев
• Стефан Бойчев

Отсъствал

• Георги Недев
• Сунай Мунков
• Христо Бонджолов

Присъствали още
Маринела Желева - началник отдел "УС"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС" 
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков 
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Жоро Ковачев - гл. експерт, дирекция "СДЗ"
Пламен Нинов - гл. експерт, дирекция "СДЗ"/юрисконсулт в ЦСУ 
Радослав Енчев - управител Домашен социален патронаж 
Генади Тотев - икономист финанси ЦСУ 
Илка Тодорова - гл. счетоводител ЦСУ 
Венцислав Узунов - гражданин

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Председателят на комисията дава думата по проекта за дневен 
ред.

След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:

1. Bx. № 636/06.06.2024 г. -  Информация за дейността на търговските дружества през 2023 г., в 
които Община Велико Търново е съдружник и акционер
2. Вх. № 641/07.06.2024 г. - График на заседанията на Великотърновски общински съвет за П - 
ро полугодие на 2024 година
3. Вх. № 647/11.06.2024 г. -  Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за 
Районен съд - Велико Търново.
4. Вх. № 648/12.06.2024 г. - Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел III "Такси за
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ползване на детски кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, 
лагери, общежития и други общински социални услуги’* от Наредба за определяне и 
администриране на местни такси и цени на услуги на територията на Община Велико 
Търново
5. Ш. № 645/11.06.2024 г. - Утвърждаване на поименни стипендии, съгласно Статута за 
определяне и разпределяне на стипендии на деца, обучаващи се в различни форми за 
творческо развитие в Младежки дом - Велико Търново за учебната 2024/2025 г.
6. Вх. № 658/12.06,2024 г, - Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ДГ "Райна Княгиня"/
7. Вх. № 659/12.06.2024 г. - Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ДГ "Евгения Кисимова"/
8. Вх. № 668/12.06.2024 г. - Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл,54 от ЗДС , гр. 
Килифарево

2 - 636 / 06.06.2024: Информация за дейността на търговските дружества през 2023 г., в които 
Община Велико Търново е съдружник и акционер
Становище на комисията; След гласуване със ЗА -4 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1 , 
Комисията приема предложението.

3 - 641 / 07.06.2024: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за II - ро 
полугодие на 2024 година
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

4 - 647 /11.06.2024: Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за Районен съд - 
Велико Търново
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

5 - 648 / 12.06.2024: Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел III "Такси за ползване на детски 
кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, общежития и 
други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на местни такси и 
цени на услуги на територията на Община Велико Търново
Становище на комисията: М. Михалев - това е поредното увеличение за ДСП, което се 
предлага. 2022 г. беще последното увеличение. Смята, че през последната година няма 
повишаване на инфлация, затова аргументът, че инфлацията е повишила определени стоки, 
не отговаря на реалността. Това е социална услуга и е свързана с най-уязвимите групи - 
възрастни хора, трудноподвижни и които не могат да си приготвят сами топла храна. 
Вдигайки за пореден път таксата, рискуват да направят така, че на тези хора да им е по- 
евтино във всяко едно заведение в града да обядват обедно меню. В такъв случай защо тази 
услуга трябва да я наричат социална, точно както каза г-н Росен Иванов - тя ще стане 
икономическа. Но на кого на гърба ще се трупат дивиденти. На заседанието на общинския 
съвет ще се аргументира защо няма да подкрепи това увеличение. Въпрос относно размера на 
дофинансирането на услугата от страна на Общината, колко излиза един обяд реално.
Д. Бораджиев - не обяд, а е на ден. Какъв е размерът на реалния храноден,
Ж. Ковачев - ДСП е услуга на Община Велико Търново, която предоставя храна на възрастни 
хора и то до адреса на даденото лице. Към настоящия момент няма отлив на потребители, 
точно обратното. Тенденцията е, че все повече населени места желаят и имат нужда от тази 
услуга. Предложението е обвързано и направено с анализ, който е част от документацията. 
Средно предложената цена на 8-те пакета- с хляб и без хляб, е с около 20% увеличение. 
Например най-големият пълен пакет от 6,40 лв. става 8,00 лв. Общината не дотира, а изцяло
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покрива заплатите на персонала на ДСП, включително и режийните разходи. Това е 
общинска дейност и няма средства от държавния бюджет или от други източници, освен 
общинския бюджет. Услугата е доставка на храна до домовете на хората. Анализът е направен 
на база на цените, на увеличаване на Фонд Работна заплата. Смятат, че това е поносима 
стойност на пакетите, които се предлагат.
М. Михалев - каква е себестойността на един храноден. Колко допълнително дава Община 
Велико Търново.
И. Тодорова - цената на пакетите, които предлагат - това е само реалната издръжка.
Разходите за персонала, заплати, осигуровки, облекло - това не влиза в себестойността. Това е 
само стойността на храната, разходите за транспорт и доставка по домовете на 
потребителите. От целия разход Общината поема 70 % - това е дотацията.
М. Михалев - ако не бъде повишена цената на пакетите, колко още отгоре ще трябва да даде 
Общината. Колко ще облекчи Общината това увеличение.
Р. Димитрова - с около 10 %
М. Михалев - заслужава ли си тогава да се натоварват хората, които са най-уязвими.
Р. Димитрова - те не са най-уязвими, тук нямат социалният елемент на подоходния критерий. 
Няма значение какъв е размерът на пенсията, има възможност за избор на пакет и дали да се 
включва хляб. Предложението е във връзка и с повишаващите се цени, и с ръста на 
работните заплати и разходът, който остава за сметка на Общината, нараства. Разчетът за 
ДСП за 2024 г. е над 1 400 000 лв. Очакват възвръщаемост на таксата поне 40%-45%, защото 
търсенето се увеличава. За съжаление не могат да покрият всички нуждаещи се.
Д. Куздов - грубо сметнато - при 400 потребители след средното увеличение с 1,50 лв., 22 
работни дни за 12 месеца е 175 000 лв. като сума.
М. Михалев - за тях 2 лв. може да са нищо, но за други да са много. Не трябва да гледат 
икономически на социална услуга. Не може да подкрепи, на заседанието на общинския съвет 
ще каже и други мотиви, свързани с увеличението.
Р. Димитрова - в социалното законодателство преди имаше Домашен социален патронаж, но 
вече е изцяло в правомощията на общините и изцяло финансирането на 100% е от 
общинския бюджет. Няма никаква държавна дотация. Социалният елемент, свързан с размер 
на доходите на желаещия да ползва услугата, е изчистен, за да няма ограничение. Хранят се 
хора, които имат затруднение сами да си приготвят храната или са трудни в придвижването. 
Б. Китанов - хранейки се от ДСП на самотния възрастен човек се предлага разнообразие, 
вместо да си наготви нещо, което да яде 5 дни.
М. Михалев - никой не коментира смисъла на услугата, има предвид финансовия аспект. Ще 
си направи разчети и ще ги уведоми какво мисли по въпроса на заседанието на общинския 
съвет.
Д. Бораджиев - каква е причината да отпадне диференциацията по доходност. Има хора, 
които са с достатъчно доходи да се самоиздържат.
Ст. Бойчев - може да не са подвижни.
Д. Бораджиев - но трябва да се степенува тази нужда, на какви основания е отпаднал този 
критерий за доходите.
Р. Димитрова - до 2022 г. -12 годишно "непипане" на таксите, въпреки всички периоди, през 
които е минавала Общината. След като се прие законът за социалните услуги 2020 г., ДСП 
отпадна. Остана изцяло като политика на Общината. През това време всички цени на храни 
се повишиха, заедно с паралелното увеличаване на MP3. Тогава са направили услугата на 
храноден - всеки да може да си избира пакет за 5 работни дни седмично.
Д. Бораджиев - притеснението му е хора, които плащат данъци, да издържат хора с много по- 
високи приходи.
Р. Димитрова - но не могат да ги ограничат. Ако започнат с доходния критерий, влизат в 
сферата на чисто социалните елементи.
М. Михалев - не става дума само за бедни хора, а и за трудноподвижни. Те може да имат 
много пари, но пак са социално уязвими.
Р. Димитрова - може и да са самотни. Разширили са мрежата, за всеки, който има нужда, 
може да се назначи асистент. Но няма хора, няма кого да назначат. Отправя апел към 
съветниците, ако има заинтересовани и желаещи да бъдат назначени като асистенти, да ги
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Пращат към дирекцията. Имат много чакащи, които да бъдат обгрижвани, нямат хора, които 
да се грижат за тях.
Б. Китанов - т.е. от 2022 г. до 2024 г. Общината индексира с приблизително 20% цената на 
пакетите.
М. Михалев - колко работят в момента в ДСП.
Р. Енчев - 41 служители - 36 в основната база в Дебелец, 5 • във филиала в Ново село.
Р. Димитрова - в началото на годината са предприели драстични мерки, съкратили са всички 
незаети бройки, за да оптимизират разходите, които идва от общинските приходи. 
Кандидатстваха с подкрепата на общинския съвет и малко съфинансиране от общинския 
бюджет за ремонтиране на базата в Ново село. Основната кухня в Дебелец не е достатъчна, 
хората недоволстват, защото не могат да се включат. В момента има около 100 чакащи.
В. Узунов (гражданин) - защо не са покрити всички желаещи за ползване на услугата.
Р. Димитрова - няма достатъчно капацитет в кухнята в Дебелец, няма достатъчно коли, 
оптимизирали са и персоналът. Трябва им нова кухня, още една кухня и още поне 3 коли. 
След ремонта в Ново село ще могат да готвят вече за повече хора.
В. Узунов - кога ще завърщи ремонтът.
Ж. Ковачев - края на ноември тази година.
Д. Куздов - т.е. ще могат да очакват по-добро качество на услугата и нови потребители.
Р. Димитрова - това са мерките, които са предприели в началото на годината в докладна до 
кмета и ги следват. Оптимизирали са персонала, спечелили са проекта, предлагат корекция 
на таксите, разбира се общинският съвет рещава.

След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

6 - 645 / 11.06.2024: Утвърждаване на поименни стипендии, съгласно Статута за определяне и 
разпределяне на стипендии на деца, обучаващи се в различни форми за творческо развитие в 
Младежки дом - Велико Търново за учебната 2024/2025 г.
Становище на комисията: Председателят предлага да подкрепят предложението на 
Младежки дом и да предложат на общинския съвет същия проект за рещение.

След гласуване със ЗА -6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията подкрепя 
предложението на Младежки дом и предлага на Великотърновски общински съвет следния 
проект за рещение:
I. По т. 5.1. в раздел I от Статута - Стипендии за деца и младежи на родители с 
минимални доходи, утвърждава:
1. Максим t Бонев -1 5  г., обучаващ се в Музикална щкола - пиано
2. София Симова -13  г., обучаваща се в Музикална щкола - китара
3. Верена Симова -1 0  г., обучаваща се в Музикална щкола - цигулка
4. Давид ' [ Серго -12  г., обучаващ се в Ателие по изобразително
изкуство
5. Биляна Тодорова - 14 г., обучаваща се в Музикална школа - флейта
6. Цветана Атанасова - 8 г., обучаваща се във „Вирджиния балет^*
7. Елица Христова - 15 г., обучаваща се в Музикална школа - цигулка
8. Тино * Блейдс - 7 г., обучаващ се в Музикална школа - синтезатор
9. Кремена Банкова - 11 г., обучаваща се в Музикална школа - пиано
10. Йоана Георгиева - 17 г., обучаваща се в Музикална школа - виолончело

11. По т. 5.2. в раздел I от Статута - Стипендии за деца и младежи с проявени творчески 
възможности и отличени с първо, второ и трето място в регионални, национални и 
международни kohkvdch, утвърждава:
1. Кристин t Сутрова -17  г,, обучаваща се във „Виргиния балет“
2. Леа Николова - 13 г., обучаваща се във „Виргиния балет“
3. Красияна Гърдева - 12 г., обучаваща се във „Виргиния балет*'
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7 - 658 / 12.06.2024: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
гр. Велико Търново /ДГ "Райна Княгиня"/
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

8 - 659 / 12.06.2024: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
гр. Велико Търново /ДГ "Евгения Кисимова"/
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

9 - 668 / 12.06.2024: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл.54 от ЗДС , гр. Килифарево 
Становище на комисията: М. Михалев - колко би струвал ремонтът на този 3 етаж, от 
материалите разбират, че е в лошо, занемарено състояние. Правена ли е КСС.
М. Желева - все още не е правена КСС, но разходите ще бъдат доста големи, изключително 
лошо състояние на 3 етаж.
М. Михалев - покривът добре ли е.
М. Желева - частично има компрометирани участъци, не е толкова зле.
М. Михалев - колко са помещенията.
М. Желева - 6-7 помещения, добре е да придобият този имот, колко и да им струва, смята, че 
ще се справят.
Д. Куздов - предполага, че е дълга процедура. Каквато и сума да се посочи в момента, не би 
била реална към момента на придобиване.

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението. л

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:..
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Здравеопазване и социални дейности /ПК по
зсд/

ПРОТОКОЛ № 9
Днес, 18.06.2024, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСД/".

Председател: Николен Стойнов - Присъствал

Присъствал

• Александра Тодорова
• Валентин Точков
• Иван Александров
• Йордан Свраков
• Мавроди Калейнски
• Соня Будева
• Юлия Тонкова

Отсъствал

• Димитър Манолов 

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Маринела Желева - началник отдел "УС"
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Жоро Ковачев - гл. експерт, дирекция "СДЗ"
Пламен Нинов - гл. експерт, дирекция "СДЗ"/юрисконсулт в ЦСУ
Радослав Енчев - управител Домашен социален патронаж
Генади Тотев - икономист финанси ЦСУ
Илка Тодорова - гл. счетоводител ЦСУ
д-р Ст. Денчева - управител СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД
представители на "КОЦ-Велико Търново" ЕООД
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков
гражданин - Венцислав Узунов, Венцислава Йорданова

Дневен ред
I - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Председателят на комисията дава думата по проекта за дневен 
ред.
След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:
1. Вх. 641/07.06.24 г. -  График на заседанията на Великотърновски общински съвет за II - 
ро полугодие на 2024 г.
2. Вх. № 636/06.06.24 г. -  Информация за дейността на търговските дружества през 2023 г., в 
които Община Велико Търново е съдружник и акционер
3. Вх. № 609/21.05.24 г. -  Даване на съгласие за извършване на разход от "Комплексен
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онкологичен център - Велико Търново" ЕООД за извършване на ремонт на помещенията в 
Хирургичен блок
4. Вх. № 637/06.06.24 г. -  Даване на съгласие за извършване на разход от "Специализирана 
болница за активно лечение на пневмо - фтизиатрични заболявания "Д-р Трейман" ЕООД за 
закупуване на апарати за лечение на пациенти - инфузионни помпи за продължителна 
апликация на лечебни вещества със собствени средства на търговското дружество
5. Вх. № 648/12.06.24 г. - Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел III "Такси за ползване 
на детски кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, 
общежития и други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране 
на местни такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново.
6. Вх. № 649/12.06.24 г. - Съгласие за провеждане на процедури по разделяне на територията 
на "Стара болница", гр. Велико Търново
7. Вх. № 647/11.06.24 г. - Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за 
Районен съд - Велико Търново

2 - 641 / 07.06.2024: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за II - ро 
полугодие на 2024 година
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - има ли представител на вносителя.
д-р Н. Стойнов - вносител е г-н Спирдонов, освен М. Филипова - служител в звеното, няма
друг представител.
д-р М. Калейнски - щеше да отправи въпрос.
М. Филипова - въпросът му ще бъде записан в протокола.

След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

3 - 636 / 06.06.2024: Информация за дейността на търговските дружества през 2023 г., в които 
Община Велико Търново е съдружник и акционер
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

4 - 609 / 21.05.2024: Даване на съгласие за извършване на разход от "Комплексен онкологичен 
център - Велико Търново" ЕООД за извършване на ремонт на помешенията в Хирургичен блок 
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

5 - 637 / 06.06.2024: Даване на съгласие за извършване на разход от "Специализирана болница за 
активно лечение на пневмо - фтизиатрични заболявания "Д-р Трейман" ЕООД за закупуване на 
апарати за лечение на пациенти - инфузионни помпи за продължителна апликация на лечебни 
вешества със собствени средства на търговското дружество.
Становище на комисията: д-р Ст. Денчева - предвиждат се около 7 инфузионни помпи, 
взависимост дали са еднопьтечни или двупътечни, те са на различни цени.

След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
пр едл оже нието.

6 - 648 / 12.06.2024: Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел III "Такси за ползване на детски 
кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, общежития и 
други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на местни такси и 
цени на услуги на територията на Община Велико Търново
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Становище на комисията: д-р М. Калейнски - какво налага повишаването на таксите на 
ДСП.
Р. Димитрова - след обстоен анализ от януари 2023 до декември 2023 г. за всички разходи по 
чисто общинската дейност Домашен социален патронаж с изцяло общинско финансиране 
внасят предложението. Около 37% от цялостната издръжка и разход на патронажа се 
възвръщат под формата на такси. Таксите не са актуализирани от 2022 г. Има обективни 
обстоятелства, свързани с повишаване на парите и на MP3, въпреки че в изчисляването на 
таксите работната заплата на работещите в патронажа не се включва. Разходите за 
патронажа за всяка следваща година се увеличават, а приходите от такси са незначителни. 
Дори и с това минимално увеличение, което предлагат, процентът на възвръщаемост няма да 
бъде кой знае какъв. Ако през 2023 г.от такси са възвърнали около 400 000 лв., сега 
^очакванията са да бъдат около 510 000 лв. Изцяло общинска дейност, никого не лищават да 
кандидатства, отделен в въпросът, че нямат капацитет да покрият всички желаещи, 
доц. С. Будева - на какво се дължи големият брой чакащи - на това, че не достигат средствата 
по услугата или недостатъчен капацитет въобще на услугата.
Р. Димитрова - благодари на общинския съвет, че ги е подкрепил да направят ремонт на 
базата в Ново село. С новото оборудване след ремонтът се надяват да започне да намалява 
броят на чакащите. Капацитетът на основната кухня в Дебелец не е достатъчен, при 
положение че хранят още 200 души по програмата Топъл обяд. Дори и с Ново село няма да се 
реши проблемът с търсенето на услугата, ще трябва да имат още една кухня, но това са още 
разходи, които изцяло трябва да бъдат от общинските приходи.
д-р М. Калейнски - въпрос относно начина на калкулиране на цената на хляба, която е 
заложена в новата промяна.
Р. Димитрова - тук е и счетоводителката, работят по ЗОП, в таксите влизат всички разходи 
без работни заплати, без работно облекло.
д-р М. Калейнски - всичко е ясно, но защо цената на хляба е 1,50 лв.
А. Тодорова - към пакета цял хляб ли се дава.
Р. Димитрова - да, има и пакети без хляб. Най-потребявани са основният пакет без хляб и 
минималният пакет без хляб.
д-р М. Калейнски - актуална ли е цената на доставчиците, т.е. 1,50 лв., или е заварено 
положение.
А. Тодорова - в магазина е 1,50 лв., има и по-евтини цени.
доц. С. Будева - очаква се да е по-ниска цената на хляба в пакетите.
И. Тодорова - цените са такива с Д ДС крайна цена, винаги работят с крайна цена, защото 
плащат с ДДС.
А. Тодорова - хлябът не е ли освободен от ДДС. 
д-рН. Стойнов - не е ли с намалено ДДС.
И. Тодорова - с намалено е, но има ДДС.
А. Тодорова - идеята е , че се продава на хората на цени като във веригите магазини. А идеята 
е да е по-евтино. Не могат ли да се предоговорят договорите.
доц. С. Будева - няма търговска логика, когато на едро се купува или когато е с обществена 
поръчка, да е същата цена като на дребно в магазина.
д-р Н. Стойнов - дава думата на комисията, ако някой има предложение, или да гласуват така 
предложеното от администрацията.
д-р М. Калейнски - за следващо заседание на комисията да имат информация как се формира 
цената на хляба и може ли да бъде намалена за нуждите на ДСП. Само като информация без 
да бъде предложение.
д-р Ю. Тонкова - може би трябва да направят предложение да бъде намалена, съобразена с 
предназначението на хляба в ДСП.
д-р Н. Стойнов - ако се отложи тази точка, това предложение за увеличение на таксите, да 
разбира ли, че ще се блокира работата на патронажа.
Р. Димитрова - не, ще мине още един месец до следваща сесия и т.н. Ще продължат по
старите такси, докато нямат решение за нови такси.
д-р М. Калейнски - каква е цената на хляба по старите такси в момента.
И. Тодорова - 0,70 лв. по настоящите такси на пакетите.
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A. Тодорова - a сега се вдига двойно. Не е съгласна да се вдигне двойно хляба на социално- 
слаби хора, пенсионери и т.н.
Р. Димитрова - не са социално-слаби хора от гледна точка на доходи, защото доходен 
критерий няма при включването към ДСП, има само над трудоспособна възраст и хора с 
увреждания.
д-р Н. Стойнов - има ли предложение за отлагане до преработване или да се преработи в 
частта за хляба, или да го гласуват както е предложено от администрацията, и на сесията да 
се решава.
доц. С. Будева - предлага за сесията да бъде направена корекция в частта за хляба.
Р. Димитрова - нека финансистите да кажат защо се разглежда хлябът като основният 
фактор, който променя пакета. Пакетът не се формира само от това дали хората ще получат 
хляб или не.
доц. С. Будева - така е дадено, че разликата с хляб и без хляб е 1,50 лв. за всички пакети.
Р. Димитрова - така остава като впечатление, съгласна е, този дебат го е водила и със 
счетоводителите. Очаквала е, че ще се остане с такова впечатление, че с хляб и без хляб е 
основната разлика, която правят в пакетите, 
д-р Ю. Тодорова - не е впечатление, това са факти.
д-рМ. Калейнски - трябва да има разумно обяснение, за да бъде подкрепено. Понеже няма 
разумно обяснение, задават въпроси.
И. Тодорова - пакетите с хляб са по-малко потребявани, отколкото пакетите без хляб. 
Потреблението като част от формулата формира тази цена - 1, 50 лв. Това е икономически 
анализ.
д-р М. Калейнски - през 2022 г. цената на хляба в пакета е 0,70 лв., а в това предложение 
цената на хляба се предлага да е 1,50 лв. Съгласни са, че останалата част на пакета трябва да 
бъде променена. Но кое налага тази нова цена на хляба? Кой нормативен документ се 
промени?
И. Тодорова - броят потребление на този пакет с хляба.
д-р Ю. Тонкова - каква е логиката да се оскъпява, при условие, че потребителите са по- 
малко.
Р. Димитрова - потребителите на пълния пакет са най-малко, а разходите са големи, защото 
доставят храната до дома на потребителя. Всеки си избира пакет.
д-р М. Калейнски - тези, които потребяват и тези, които не потребяват, са в неравностойно 
положение. Кой нормативен документ е променен, за да се промени цената на хляба в 
услугата.
д-р Н. Стойнов - да разбира, че броят потребители определят цената.
И. Тодорова - всеки пакет се дели на брой потребители на този пакет. Пакетите с хляб са най- 
малко потребявани.
д-р М. Калейнски - ако няма отговор защо цената на хляба е двойна, ще гласува против 
цялото предложение.
B. Узунов (гражданин) - където има цени, трябва да има механизъм на ценообразуване. На 
съветниците не им е ясен механизма. Нека да се подготви администрацията и да запознае 
съветниците с механизма. Това, че хлябът се транспортира до домовете, и е станал двойно по- 
скъп, не е логично.
д-р Н. Стойнов - г-жа Илка Тодорова обясни механизма. Дели се на броя на потребителите.
А. Тодорова - а всъщност разходите за транспорт на храна до домовете не влиза в тази такса. 
Р. Димитрова - транспортът влиза, работните заплати не влизат, както и работното облекло, 
доц. С. Будева - транспортът съществува за всички пакети, с хляб или без хляб, механизмът 
не е ясен. Това не са логични аргументи.
д-р Н. Стойнов - има ли друго предложение, различно от предложеното от администрацията. 
Няма такова, подлага на гласуване предложението на администрацията.

След гласуване със ЗА - 3; ПРОТИВ - 3; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2, Комисията не приема 
предложението.
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7 - 649 / 12.06.2024: Съгласие за провеждане на процедури по разделяне на територията на "Стара 
болница" в съответствие с разположението на обектите по одобрен ПУП-ПРЗ, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: д-р Н. Стойнов - дава думата на г-жа Желева да разясни какво 
желаят мед. дружествата, болницата, частните лица, лабораториите, и каква е цялата идея.
М. Желева - към настоящия момент имат действащ акт за държавна собственост за 
територията на Стара болница с площ 49 900 кв.м, в която имат различни видове смесена 
собственост. В този акт за държавна собственост са предадени към диспансерите в тази 
болница сградите заедно със съответните идеални части от земята, които се приспадат 
спрямо застроената площ на сгради. Нямат информация коя сграда с каква площ земя 
разполага. Отделно там има собственост на МОБАЛ, на Енерго Про като трафопостове, 
отделно през годините държавата е продавала на частни лица и имат частна собственост, 
като хоспис ГИЛЕ например. Преди 6-7 години са направили частично изменение на ПУП- 
ПР за цялата територия, в която бяха определени парцели за всяка от сградите на 
различните диспансери с приблизителна площ. ПУП-ът беще многократно обжалван, години 
въвря по съдилища, накрая е влязъл в сила. Навремето по инициатива на г-н Радонов в 
общинския съвет беще направена работна група, която амбициозно се зае със задачата да 
направи тази делба, но за съжаление нямаще резултат. В момента предлагат на общинския 
съвет да даде едно принципно съгласие Общината съвместно с представители на МОБАЛ, на 
всички диспансери там да направи един или повече варианта на разпределяне на тези 
парцели спрямо това, което всеки притежава. Предвидени са доста паркоместа, които да 
обслужват здравните дейности. Предвиден и един голям парцел за бъдеща застройка също за 
здравни дейности. Всичко това трябва да се уреди с доброволна делба между всички 
собственици. Например частният хоспис ГИЛЕ иска да надстроява, явно имат потребители, 
питат кой да им уреди право на строеж за надстрояване, и Общината не знае кой - нито 
държавата, нито диспансерите, нито Общината.
А. Тодорова - това разделение би ли довело някой частник, който да иска да загради част от 
пътя.
М. Желева - не, в никакъв случай. Улиците са публична общинска собственост, тази 
транспортно-комуникационна схема трябва да остане собственост на Общината, 
д-р Н. Стойнов - бил е в тази работна група навремето с г-н Радонов, тогава се взе рещение да 
не се пипа пътната инфраструктура.
М. Желева - транспортно-комуникационната схема трябва да остане същата. Смята, че ще се 
предложи повече от един вариант за това разпределение. Трябва да се намери оптималният 
вариант.
доц. С. Будева - прочела е, че ще има възможност за застрояване за обществени сгради с 
височина 17 м. Това категорично ли означава, че само и единствено обществени сгради ще 
има възможност да се застрояват. Има ли вероятност тази територия да се използва за 
различна цел.
М. Желева - това най-вероятно са предвижданията на плана за застрояване за тази
територия. Доколкото помни ПУП-а, няма отреждане, различно от това за обществено-
обслужващи дейности и здравни нужди. Има паркинг.
д-р Н. Стойнов - там има продадени гаражи.
доц. С. Будева - няма предвид частната собственост.
М. Желева - отреждането на земята определя вида на застройката, която ще бъде в ъ р ^  тази 
земя.
д-р М. Калейнски - тези декари държавна собственост ли са.
М. Желева - към момента акт за държавна собственост от 1966 г.
д-р М. Калейнски - истината е , че ако Общината не го направи, никой от останалите няма да 
го направи.

След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

8 - 647 / 11.06.2024: Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за Районен съд - 
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Велико Търново ^
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Проблеми на гражданското общество и борба с 
корупцията /ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ № 8
Днес, 18.06.2024, от 17:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Проблеми на гражданското общество и борба с корупцията /ПК по 
ПГОБК/".

Председател: Стилян Найденов - Присъствал 

Присъствал

• Мавроди Калейнски
• Методи Петров
• Михаил Михалев
• Николен Стойнов
• Соня Будева

Отсъствал

• Георги Недев

Присъствали още
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Жоро Ковачев - гл. експерт, дирекция "СДЗ"
Пламен Нинов - гл. експерт, дирекция "СДЗ"/юрисконсулт в ЦСУ 
Радослав Енчев - управител Домашен социален патронаж 
Генади Тотев - икономист финанси ЦСУ 
Илка Тодорова - гл. счетоводител ЦСУ 
Венцислав Узунов - гражданин

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Председателят на комисията дава думата по проекта за дневен ред 
и предлага т. 6 да стане т. 1, тъй като има доста представители на администрацията, свързани 
с тази точка.

След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:
1. Наредба за изменение на чл.27, алЛ от Раздел П1 "Такси за ползване на детски кухни, 
специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, общежития и други 
общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на местни такси и 
цени на услуги на територията на Община Велико Търново -  Вх. № 648/12.06.2024 г.
2. Отговор от кмета на Община Велико Търново във връзка със сигнал, Вх. № 115/11.12.2023 
г. -  Вх. № 626/03.06.2024 г.
3. Отговор във връзка с решение на ПК по ПГОБК- Вх. № 630/04.06,2024 г.
4. Отговор от кмета на Община Велико Търново относно Молба с Вх. № 582/15.05.2024 г. -  Вх. 
№ 640/06.06.2024 г.
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5. График на заседанията на Великотърновски общински съвет за II - ро полугодие на 2024 
година - Вх. № 641/07.06.2024 г.
6. Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за Районен съд -Велико 
Търново - Вх. № 647/11.06.2024 г.
7. Разни

2 - 648 / 12.06.2024: Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел III "Такси за ползване на детски 
кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, общежития и 
други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на местни такси и 
цени на услуги на територията на Община Велико Търново
Становище на комисията; д-р М. Калейнски - колко грама е хлябът, който е заложен в 
пакета.
Р. Димитрова - ще помоли да внесат яснота по отношение на образуването на таксите. 
Предлага управителят на ДСП и гл, счетоводител да обяснят как са образувани таксите, 
защото предходната комисия са останали с впечатлението, че цената на хлябът през 2022 г. 
досега е 0,70 лв., а това не е така.
д-р Н. Стойнов - може ли на някой, който му е скъп хлябът, да си поръча пакет без хляб.
И. Тодорова - може, има 4 пакета, като всеки е предложен с хляб и без хляб. Цената на хляба 
през 2022 г. не е струвал 0,70 лв. Отново цената е била средно 1,50 лв., но тогава в 
предложението за увеличаване на таксата не са променяли цената на хляба.
Р. Димитрова - през 2022 г. са оставили хлябът на цена, каквато е била през 2011 г. При 
калкулацията на една такса - цената на хляб по ЗОП е 1,30 лв. Но имат различни пакети. 
Според броят на потребяваните пакети се образува, се образува тази разлика от 1,50 лв., в 
зависимост с хляб и без хляб. Пълният пакет с хляб е най-малко потребяван. Така е било и 
преди, така е до момента.
д-р Н. Стойнов - като му е скъп на някой хлябът, няма да го поръчва.
Ст. Найденов - има пакети без хляб.
Р. Енчев - разликата на пакетите с хляб и без хляб не е само от цената на хляба. В тази цена 
влизат и разходите за транспорт.
Р. Димитрова - транспортните разходи, амортизацията на колите и всякакви други режийни, 
които влизат в образуването на таксата, са едни и същи, без значение какъв пакет ползва 
потребителят.
доц. С. Будева - така представено изглежда, че като се добави хляб към пакетите, таксата се 
увеличава с 1,50лв., което означава, че хлябът е 1,50лв.
Р. Енчев - не е.
Ст. Найденов - счита, че са добили яснота вече.
д-р М. Калейнски - за него продължава да не е ясно. Въпрос относно цената на пакета без 
хляб и с хляб през 2022 г., и в ново предложение.
Р. Димитрова - 2022 г. до сега пълен пакет с хляб - 6,40 лв., без хляб - 5,70 лв. В ново 
предложение пълен пакет с хляб -8,00 лв., без хляб - 6,50 лв.
д-р М. Калейнски - разлика в единия случай 0,70 лв., в другия случай 1,50 лв. Откъде се 
появява разликата от 0,70 лв. до 1,50 лв. Колко грамът е бил хлябът през 2022 г. и колко е 
заложен сега като грамаж по документи.
Р. Енчев - в договора има няколко разновидности на хляб. Като грамаж 0,650 кг. хлябът не е 
променян от 2022 г.
д-р М. Калейнски - а как се появява разликата от 0,70 лв. до 1,50 лв. като разходите, които 
калкулират за гориво, труд и всичко друго, не са в тази сума, защото както каза г-жа 
Димитрова определен брой потребители ползват тази услуга с хляб.
Р. Енчев - 2022 г. цената на хляба не е била 0,70лв. по договор по ЗОП. От декември 2022 г. е 
новият договор с позиция Хляб и хлебни изделия. Съответно при промяната на таксите през 
2022 г. цената на хляба пак е била средно около 1,40 лв. (има разлика между бял и типов 
хляб). До този момент хлябът е бил дотиран от общинския бюджет, 
д-р М. Калейнски - тази година защо не го дотира общинският бюджет.
Р. Димитрова - защото другите разходи значително се повишиха.
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P. Енчев - териториалният обхват на услугата драстично се увеличи. Имат три нови населени 
места от 2022 г., които са включени. Към настоящия момент предстои още да се разширява 
услугата, имат заявления от Хотница, Самоводене, запитвания от Вонеща вода и Войнежа.
М. Петров - ще може ли ДСП да се справи, това са допълнително персонал и автомобили най- 
малкото.
Р. Енчев - към настоящия момент се справят с наличните персонал и автомобили.
д-р М. Калейнски - колко от тези желаещи ще бъдат с хляб и колко без хляб, в заявленията е
посочено. Ще станат ли потребителите с хляб повече. Всякакво съмнение тярбва да отпадне,
че Общината печели точно от тези хора, като им продава хляб, който е над пазарната цена в
момента.
Р. Енчев - договорите по ЗОП са с регулатор.
д-р М. Калейнски - договорите по ЗОП са включени от кмета, не са сключени от служителите 
или от съветниците.
Р. Енчев - съобразяват се с договорите.
д-р М. Калейнски - това означава, че договорите не са сключени изгодно. За грамаж 0,650 кг. 
може да се закупи хляб от магазина на цена 1,00 лв.
Г. Тотев - хлябът в магазина е на тази цена и всеки отива до магазина, а ДСП е услуга, която 
предоставя храна и хляб по домовете на потребителите.
доц. С. Будева - в магазина купуваш 1 хляб, а Общината купува на едро. Логично е цената да 
е по-ниска.
Р. Енчев - не може да се каже, че се купува на едро.
Р. Димитрова - по договор цената е 1,30 лв. Изпълняват договора по ЗОП. 
доц. С. Будева - не може цената за толкова хлябове да е същата като за 1 хляб от магазина. 
Следва въпросът дали договорът е така сключен, че е неизгоден и е на пазарни цени без 
отстъпки за на едро, или има нещо при изчисленията, което те не могат да разберат.
Р. Енчев - в договорите имат заложени отстъпки от цената.
д-р М. Калейнски - как могат да се запознаят с договора, публикуван ли е.
Р. Димитрова - в дирекция Обществени поръчки, също трябва да е публикуван на 
платформата ЦАИС.
В. Узунов - за една социална дейност е неразумно да се поднесе информацията по този начин. 
Ценообразуването е направено на база хляб. Увеличението е нормално на пакетите, но не и 
разликата в цената на хляба.
Р. Димитрова - това не е така.
М. Петрова - смята, че казусът е следният: хлябът от 2022 г. досега не е бил с реалната си 
пазарна стойност.
Р. Димитрова - така е, оставиха го на 0,70 лв., въпреки че цената в магазините е била по- 
висока, и по стария договор цената е била 1,60 лв.
Ст. Найденов - като препоръка, при следващи подобни казуси, да има едно две изречения 
обяснение към материалите. Смята, че няма нещо нередно в пакетите. Предлага следното: 
препоръчва на общинска администрация при представяне на доклади, свързани с цени, да 
предоставя и механизъм за ценообразуване.
доц. С. Будева - нека да си представят като излезе решението на общинския съвет как 
обществеността ще възприеме, че Общината продава хляба за 1,50лв. Така изглежда и така 
ще го разберат.
Р. Димитрова - така е, трябва добре да се обясни, не е това в основата, че хлябът е станал 
1,50лв.

След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията взе следното 
решение: препоръчва на общинска администрация при представяне на доклади, свързани с 
цени, да предоставя и механизъм за ценообразуване.

доц. С. Будева - има ли за 2024 г. сключен договор за хляб.
Р. Димитрова - има нов тригодишен договор.
доц. С. Будева - може ли за следващо заседание на комисията да им предоставят този договор. 
Р. Димитрова - имат възможност до края на днешното заседание да го предоставят в частз а за
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Хляб и хлебни изделия.
доц. С. Будева - благодари, ако не успеят за това заседание, може за следващото. Ще бъде 
добре да видят този договор. Само ДСП ли касае или и детските градини.
Р. Димитрова - касае всичко, всички социални услуги, които ползват хранене по ЗОП, детски 
ясли.
д-р М. Калейнски - има ли възможност да намалят цената на пакетите с хляб с 0,50 лв., ако 
потребителите на тези пакети са единици, както казаха на предходната комисия.
Общинският бюджет ще загуби ли много.
Р. Енчев - в момента не е подготвен, но може да направи справка към настоящия момент 
колко са потребителите.
Ст. Найденов - към момента ако вземат подобно решение да намалят цената, няма как да 
знаят в бъдещо време как ще е. Ако дотират, в бъдеще ще още кандидати, 
д-р М. Калейнски - може да променят наредбата. Затова иска да види, ако сега направи 
предложение да се запази пропорцията, и комисията го приеме, и влезе на сесия, ще загуби ли 
общинският бюджет много. Ако са 10-15 души, няма да загуби. На предходна комисия казаха, 
че ползващите хляб са пренебрежимо по-малко.
Р. Енчев - не пренебрежимо, а драстично по-малко от останалите,
д-р М. Калейнски - молба да изпратят на електронната поща на общинския съвет или на 
неговата електронна поща каква е бройката на ползващите пакетите с хляб, за да вземе 
информирано решение за сесията.
Р. Димитрова - докато трае заседанието ще проверят бройката и ще я предоставят на д-р 
Калейнски.

Председателят подлага на гласуване предложението на администрацията.
След гласуване със ЗА - 3; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1 ,  Комисията приема 
предложението.

Р. Енчев - към настоящия момент общо около 50 човека ползват пакети с хляб.

3 - 626 / 03.06.2024: Отговор от кмета на Община Велико Търново във връзка със сигнал, Вх. № 
115/11.12.2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема за сведение.

4 - 630 / 04.06.2024: Отговор във връзка с решение на ПК по ПГОБК 
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - няма представител на общинска 
администрация. Въпрос: програмата, която се цитира в отговора, обхваща безстопанствените 
и домашните кучета. Отговорът на администрацията обхваща само домашните кучета, няма 
отговор за безстопанствените кучета, за които не отговарят кметовете и км. наместници. По 
програма трябва да се прави преброяване на безстопанствените животни. Молба за следващо 
заседание на комисията да бъде представено такова преброяване, съобразно програмата, 
която изтича 2024 г. и молба да бъде представен отчет на екоинспекторите от ОП ’’Зелени 
системи", които правят ежедневни проверки.
М. Петров - единствено кметът на Миндя е регистрирал някакви действия по това, което 
трябва да върши всеки един кмет. Би трябвало да се съобразяват със законовите изисквания. 
Ст. Найденов - да го формулират като решение.
доц. С. Будева - особено на Пишмана има няколко сигнала, хората не смеят да се приберат 
пеш. Има глутници с големи кучета.
д-р М. Калейнски - предлага за следващо заседание на комисията да се приложат данните от 
последното преброяване съгласно програмата 2020-2024 г.; да се приложат изготвените 
доклади за 2024 г.от еко инспекторите от ОП "Зелени системи"; да се приложи ел. регистъра 
на домашните животни в населените места в общ. Велико Търново

След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията взе следното
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решение: За следващо заседание на комисията да се приложат:
- данните от последното преброяване, съгласно Програмата за овладяване на популацията на 
безстопанствените кучета 2020-2024 г.;
- изготвените доклади за 2024 г. на еко инспекторите от ОП ’'Зелени системи";
- електронния регистър на домашните животни в населените места в общ. Велико Търново.

5 - 640 / 06.06.2024: Отговор от кмета на Община Велико Търново относно Молба с Вх. № 
582/15.05.2024 г.
Становище на комисията: Ст. Найденов - смята, че трябва да препоръчат на Комисията за 
организация и безопасност на движението да проверява по-детайлно казусите и конкретно за 
този случай препоръчва да бъде направена пешеходна пътека и съответната маркировка.

След проведена дискусия и гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията взе следното решение: препоръчва на Комисията за организация и безопасност на 
движението да проверява по-детайлно казусите и конкретно за този случай препоръчва да 
бъде направена пешеходна пътека и съответната маркировка.

6-641 / 07.06.2024: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за II - ро 
полугодие на 2024 година
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, 
комисията приема предложението.

7 - 647 / 11.06.2024: Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за Районен съд 
Велико Търново
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, 
комисията приема предложението.

8-000-5/21.11.2023: Разни
Становище на комисията: Няма обсъждания.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:....
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Устройство на територията, транспорт и 
паркиране /ПК по УТТП/

ПРОТОКОЛ № 9
Днес, 19.06.2024, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Устройство на територията, транспорт и паркиране /ПК по УТТП/".

Председател; Драгомир Йосифов - Присъствал

Присъствал

• Александра Тодорова
• Борис Китанов
• Георги Марков
• Деян Хаджийски
• Йордан Свраков
• Калина Широкова
• Методи Петров
• Петко Тюфекчиев
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова

Отсъствал

• Лили Матева
• Тихомир Напев

Присъствали още
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община В.Търново 
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Маринела Желева - началник отдел "УС" 
инж. Валентина Миткова - началник отдел "ТР" 
арх. Дарина Стаматова - гл. експерт дирекция "СУТ" 
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков 
Пламен Нинов - гл. експерт дирекция "СДЗ"
Илка Тодорова - гл. счетоводител ЦСУ 
Радослав Енчев - управител ДСП Велико Търново 
Жоро Ковачев - гл. експерт дирекция "СДЗ"
Генади Тотев - икономист финанси ЦСУ 
Венцислав Узунов - гражданин

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024; Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Председателят на комисията дава думата по проекта за дневен 
ред, информира, че предложение, Вх. № 672/12.06.2024 г. е оттеглено от кмета на Общината, 
т.е. отпада от дневния им ред, и предлага като последна точка да се включи предложение, Вх. 
№ 687/18.06.2024 г. за провеждане на извънредно заседание на Общото събрание на 
Асоциацията по ВиК.
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След гласуване със ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:
1. Вх. № 636/06.06.2024 г. - Информация за дейността на търговските дружества през 2023 г., в 
които Община Велико Търново е съдружник и акционер.
2. Вх. № 641/07.06.24 г. -  График на заседанията на Великотърновски общински съвет за II - 
ро полугодие на 2024 година.
3. Вх. № 647/11.06.24 г. -  Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за 
Районен съд - Велико Търново.
4. Вх. № 648/12.06.24 г. -  Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел III "Такси за ползване 
на детски кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, 
общежития и други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране 
на местни такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново.
5. Вх. № 646/11.06.24 г. -  Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.05.2024 
г. на Община Велико Търново.
6. Вх. № 649/12.06.24 г. -  Съгласие за провеящане на процедури по разделяне на територията 
на "Стара болница" в съответствие с разположението на обектите по одобрен ПУП-ПРЗ, гр. 
Велико Търново.
7. Вх. № 650/12.06.24 г. -  Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП-ПП, с. Хотница.
8. Вх. № 651/12.06.24 г. -Одобряване на проект за изменение на ПУП-ПР, гр. Велико Търново, 
ПСЗ "Дълга лъка" .
9. Вх. № 652/12.06.24 г. -  Предварително съгласие за изработване на проект за изменение на 
ПУП- ПУР за улици от кв.167 по ПУП, гр. Велико Търново.
10. Вх. № 655/12.06.24 г. -  Одобряване на задание и разрешаване изработването на проект за 
ПУП-ПП за трасе на водопровод с цел напояване от р. Веселина на земеделски земи, с.
Церова кория.
11. Вх. № 666/12.06.24 г. - Одобряване на план-схема на преместваемите обекти на 
територията на парк "Дружба", гр. Велико Търново.
12. Вх. № 654/12.06.24 г. -  Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на 
територията на община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на 
обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. Велико Търново, и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора .
13. Вх. № 665/12.06.24 г.- Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на 
територията на община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на 
обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. Велико Търново, и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора .
14. Вх. № 653/12.06.24 г. - Актуализиране на минималните и максималните цени за 
таксиметров превоз на пътници на един километър пробег.
15. Вх. № 661/12.06.24 г. - Продажба на недвижим имот, с. Ново село.
16. Вх. № 660/12.06.24 г. - Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Л еденик.
17. Вх.№ 667/12.06.24 г. - Предварително съгласие по реда на чл. 29,ал.1 от 3 0 3 3 , гр. Дебелей*
18. Вх. № 656/12.06.24 г. - Промяна характера на собствеността от публична в частна 
общинска собственост, гр. Велико Търново.
19. Вх. № 657/12.06.24 г. - Учредяване право на строеж, гр. Велико Търново.
20. Вх. № 673/12.06.24 г. - Учредяване право на строеж, гр. Велико Търново.
21. Вх. №669/12.06.24 г. - Отдаване под наем на имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново, яз. "Мотела".
22. Вх. № 670/12.06.24 г. - Предоставяне право на ползване върху общинска земя, гр. Велико 
Търново.
23. Вх.№671/12.06.2024г.- Отмяна на Решение № 179/25.04.2024 г. на Великотърновски 
общински съвет
24. Вх. № 687/18.06.2024 г. - Провеждане на извънредно заседание на общото събрание на 
"Асоциация по ВиК на обособена територия, обслужвана от "ВиК Йовковци" ООД,
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гр.Велико Търново на 12.07.2024 г.

2 - 636 / 06.06.2024: Информация за дейността на търговските дружества през 2023 г., в които 
Община Велико Търново е съдружник и акционер
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

3 - 641 / 07.06.2024: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за II - ро 
полугодие на 2024 година
Становище на комисията: След гласуване със ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

4 - 647 /11.06.2024: Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за Районен съд 
Велико Търново
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

5 - 648 /12.06.2024; Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел III "Такси за ползване на детски 
кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, общежития и 
други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на местни такси и 
цени на услуги на територията на Община Велико Търново
Становище на комисията: След гласуване със ЗА -7 ; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1, 
Комисията приема предложението.

6 - 646 / 11.06.2024: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.05.2024 г. на 
Община Велико Търново
Становище на комисията: Докладва г-жа Данчева.

След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 3, Комисията приема 
предложението.

7 - 649 / 12.06.2024: Съгласие за провеждане на процедури по разделяне на територията на "Стара 
болница" в съответствие с разположението на обектите по одобрен ПУП-ПРЗ, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва инж. В. Миткова.

След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

8 - 650 / 12.06.2024: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 
ПУП-ПП, с. Хотница
Становище на комисията: След гласуване със ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

9 -651  / 12.06.2024: Съгласие за одобряване на проект за изменение на ПУП-ПР, гр. Велико 
Търново, ПСЗ "Дълга лъка"
Становище на комисията: А. Тодорова - парцелът на Фьоникс Фарма се увеличава за сметка 
на уличната регулация, никъде не се вижда да си го купуват, дарение ли прави Общината.
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инж. в. Миткова - това е само съгласие за последващо провеждане на процедура по 
одобряване, която ще бъде предходена от предварително съгласие и сключване на 
предварителен договор по чл.15, ал.З от ЗУТ , където се включва оценката, която пак минава 
през Общински съвет, и трансформирането от публична в частна собственост. Ще бъде по 
пазарни цени.

След гласуване със ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

10 - 652 / 12.06.2024: Предварително съгласие за изработване на проект за изменение на ПУП- ПУР 
за улици от К В.167 по ПУП, гр. Велико Търново
Становище на комисията: арх. Др. Йосифов • поздравява Общината, че мисли за развитието 
на районите и тяхното облагородяване с цел поемане на натоварванията от една зона, която 
според него по друг начин не вижда как би поела такова натоварване. Това трябва да стане 
системен подход, Общината да работи по този начин, да уреждя регулациите, за да могат 
хората да имат равнопоставен достъп и автомобилното натоварване да може да се поема 
адекватно. Дава думата на инж. Миткова, която да внесе разяснение на комисията, 
инж. В. Миткова - тази територия е създадена с план от 1977 г. Част от териториите бяха 
реализирани - двата пътни възела, ул. Магистрална в момента си е в този вид, свързва двата 
възела. 1/3 от цялата територия започват да се прегрупират в цял план, който да решава 
какво се случва с имотите или с мероприятията на тази територия по отношение на пътната 
част. Начинът, по който предлагат да се случва, във връзка с възможността поне частично да 
се отварят една голяма част от територията, е да проучат възможността за връзка от ул. 
Магистрална до ул. Стоян Коледаров. Има няколко варианта, ще внесат кой ще бъде 
технически най-удачен. В момента начинът, по който се прави достъпът и възможността 
освен натоварването до Практикер, е да има втора възможност - да има влизане и излизане. 
След като тази улица се реализира проектно, собствениците на имотите там ще могат да си 
направят техните инвестиционни намерения и да се съобразяват с нея.

След гласуване със ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

11 - 655 / 12.06.2024; Одобряване на задание и разрешаване изработването на проект за ПУП-ПП за 
трасе на водопровод с цел напояване от р, Веселина на земеделски земи, с. Церова кория 
Становище на комисията: Б. Китанов - сега влиза същото нещо както с четирите точки на 
водовземане от ресенската река, тогава е гласувал ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ. Смята, че ще се утежни 
ситуацията, както я утежнява и в Ресен и Никюп. По принцип е против водовземане от 
реките с цел напояване на земеделски площи. Не защото е против земеделците, а защото 
първо трябва да се осигури питейна вода на живущите, а после да се миели за земеделците и 
това как ще си правят продукцията и бизнеса.
Т. Тодоров - това не е питейна вода.
М. Петров - районът е обезпечен с вода от Йовковци, оттам минава водопроводът за Велико 
Търново, няма никаква опасност. Реките са с такъв капацитет, явно преценено, за да може да 
се извършват такива дейности, свързани със селското стопанство. Може би само в България 
не използват рационално ресурсите си. Границата между България и Гърция - гърците 
ползват всички български води, реки, които минават първо през България и след това през 
тях. Тоест тук няма поливно земеделие, като мине границата - има. За Никюп стана ясно, че 
няма връзка между питейната вода водата, ползвана за поливане от река Росица.
К. Широкова - има такава спогодба България да не може да полива, а Гърция да може да 
полива от въпросните води, за които говори г-н Петров. Тази спогодба е от много отдавна. 
Това е много дълга тема.
арх. Др. Йосифов - преписката е окомплектована от законова гледна точка. Има 
необходимите документи от всички компетентни институции, има становища от кметовете
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на населените места.

След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2 , Комисията приема 
предложението.

12 - 666 / 12.06.2024: Одобряване на план-схема на преместваемите обекти на територията на парк 
"Дружба", гр. Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Желева - миналата година общинският съвет одобри 
план-схеми на няколко парка, включително и на парк Дружба. Това, което налага внасянето 
на тази план-схема, е новият обект, който се появява - оркестрината. С тази план-схема се 
определя нейното място.
арх. Др. Йосифов - прави си отвод от гласуването, защото дарението за тази оркестрина го е 
направил той под формата на проект.

След гласуване със ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

13 - 654 / 12.06.2024: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. Велико Търново, и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1 ,  
Комисията приема предложението.

14 - 665 /12.06.2024: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. Велико Търново, и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1, 
Комисията приема предложението.

15 - 653 / 12.06.2024: Актуализиране на минималните и максималните цени за таксиметров превоз 
на пътници на един километър пробег
Становище на комисията: арх. Др. Йосифов - въпроси към администрацията за следващото 
заседание: в предходния мандат се даде правото на тези превозвачи да заплатят някаква 
такса за полугодие с уговорката, че по някакъв начин щяха да върнат таксата на Общината. 
Върнаха ли таксата превозвачите? Ако не - кога ще я върнат. Откога не са актуализирани 
таксиметровите автомобили като бройка на територията на община Велико Търново. Дали 
тези, които се подават, отговарят като бройка на тези, които общинският съвет трябва да 
приеме. За да се вдига цена, трябва да се предостави някаква услуга.
В. Узунов - би добавил към тези въпроси: Кой ще осъществява контрола. Една известна част 
не плащат нищо, а се правят на таксиметрови шофьори.
арх. Др. Йосифов - смята, че достатъчно ясно е задал въпроса - дали таксиметровите 
автомобили в регистрите на Общината отговарят на автомобилите, които в момента са 
регистрирани.
R  Узунов - въпреки всичко би искал да знае кой ще осъществява контролът.
М. Петров - след като бъдат изчистени тези въпроси, тогава да влезе на заседание това 
предложение.
арх. Др. Йосифов - иска да разбере автомобилите в предложението отговарят ли на 
автомобилите по улиците и всички те ли си плащат таксите. Предлага точката да бъде 
отложена до изясняване на описаните обстоятелства.
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След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, Комисията приема 
предложението за отлагане на точката до изясняване на следните въпроси: Върнаха ли 
таксиметровите превозвачи таксата? Таксиметровите автомобили в регистрите на Общината 
отговарят ли на таксиметровите автомобили по улиците и всички ли си плащат таксите?

16 - 661 / 12.06.2024: Продажба на недвижим имот, с. Ново село
Становище на комисията: След гласуване със ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

17 - 660 / 12.06.2024: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Леденик 
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

18 - 667 / 12.06.2024: Предварително съгласие по реда на чл. 29,ал.1 от 3033, гр. Дебелец 
Становище на комисията: М. Желева - молителите са променили предназначението на техни 
собствени имоти - от земеделска територия в друго предназначение. Когато е придвижвана 
преписката, е допуснат пропуск, като не е променено предназначение на полски пътища, 
които обслужват и дават транспортен достъп до тези имоти. Съответно преписката е върната 
от Министерство на земеделието и храните, за да бъде поправен този пропуск. С рещение на 
общинския съвет, този пропуск ще бъде поправен.
арх. Др. Йосифов - пропуск е в процедурата, вносителите са си променили предназначенията 
и са си направили транспортно-комуникационна схема, за да може да имат достъп до имота 
си. До всеки един имот трябва да има достъп.

След гласуване със ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

19 - 656 / 12,06.2024: Промяна характера на собствеността от публична в частна общинска 
собственост, гр. Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Желева - трафопоста на буферния паркинг на Френк 
Хисар до Парка с миниатюрите. Преди беще един голям Парцел публична общинска 
собственост, имаше ПУП за разделяне. Сега трафопостьт е изграден и въведен в 
експлоатация, предстои съставяне на акт за общинска собственост. Но няма характер на 
публичен имот.

След гласуване със ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

20 - 657 / 12.06.2024: Учредяване право на строеж, гр. Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Желева - става въпрос за плътна ограда. Другото 
предложение, пак със заявител фирма Вита Агри е за лятна кухня.
арх. Др. Йосифов - проектант е на двете преписки на фирма Вита Агри, прави си отвод при 
гласуването.

След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

21 - 673 / 12.06.2024: Учредяване право на строеж, гр. Велико Търново
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Становище на комисията: Докладва М. Желева - това е лятната кухня, 
арх. Др. Йосифов - прави си отвод при гласуването.

След гласуване със ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

22 - 669 / 12.06.2024: Отдаване под наем на имот публична общинска собственост, гр. Велико 
Търново, яз."Мотела"
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

23 - 670 / 12.06.2024: Предоставяне право на ползване върху общинска земя, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва М. Желева - ползван е за пчелин, 5-годишният договор 
изтече и сега се предлага сключване на нов 5-годишен договор. По закона за пчеларството 
могат без търг и конкурс да се предоставят.

След гласуване със ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

24 - 671 /12.06.2024: Отмяна на Решение № 179/25.04.2024 г. на Великотърновски общински съвет 
Становище на комисията: След гласуване със ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

25 - 687 / 18.06.2024: Провеждане на извънредно заседание на общото събрание на "Асоциация по 
ВиК на обособена територия, обслужвана от "ВиК Йовковци" ООД, гр.Велико Търново на
12.07.2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението. /

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:.
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Общинска собственост /ПК по ОС/ 

ПРОТОКОЛ № 8
Днес, 19.06.2024, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Общинска собственост /ПК по ОС/".

Председател: Георги Марков - Присъствал

Присъствал

• Валентин Точков
• Деян Хаджийски
• Дончо Бораджиев
• Йордан Свраков
• Петко Тюфекчиев
• Стилян Найденов
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъствали още
Маринела Желева - началник отдел "УС"
Пламен Нинов - гл. експерт дирекция "СДЗ"
Илка Тодорова - гл. счетоводител ЦСУ 
Радослав Енчев - управител ДСП Велико Търново 
Жоро Ковачев - гл. експерт дирекция "СДЗ"
Генади Тотев - икономист финанси ЦСУ 
Венцислав Узунов - гражданин

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Председателят на комисията дава думата по проекта за дневен 
ред, кметът е оттеглил свое предложение, Вх. № 672/12.06.2024 г., т.е. отпада от дневния ред.

След гласуване със ЗА - 6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:
1. Вх. № 641/07.06.24 г. -  График на заседанията на Великотърновски общински съвет за II - 
ро полугодие на 2024 година.
2. Вх. № 647/11.06.24 г. -  Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за 
Районен съд - Велико Търново .
3. Вх. № 648/12.06.24 г. - Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел III ^'Такси за ползване 
на детски кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, 
общежития и други общински социални услуги*' от Наредба за определяне и администриране 
на местни такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново.
4. Вх. № 649/12.06.24 г. -  Съгласие за провеждане на процедури по разделяне на територията 
на "Стара болница", гр. Велико Търново.
5. Вх. № 654/12.06.2024 г. - Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на
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територията на община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на 
обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. Велико Търново, и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора.
6. Вх. № 665/12.06.2024 г. - Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на 
територията на община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на 
обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. Велико Търново, и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора
7. Вх. № 656/12.06.2024 г. - Промяна характера на собствеността от публична в частна 
общинска собственост, гр. Велико Търново .
8. Вх. № 668/12.06.2024 г. - Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл.54 от ЗДС , гр. 
Килифарево.
9. Вх. № 674/12.06.2024 г. - Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико Търново, ул. 
"Димитър Буйнозов" .
10. Вх.№ 675/12.06.2024 г. - Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико Търново, ул. 
"Райчо Николов" .
11. Вх. № 661/12.06.2024 г. • Продажба на недвижим имот, с. Ново село.
12. Вх. № 660/12.06.2024 г. - Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Леденик.
13. Вх. № 667/12.06.2024 г. - Предварително съгласие по реда на чл. 29,ал.1 от 3033 , гр. 
Дебелец.
14. Вх. № 670/12.06.2024 г. - Предоставяне право на ползване върху общинска земя, гр. Велико 
Търново.
15. Вх. № 662/12.06.2024 г. - Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим 
имот, с. Велчево.
16. Вх. № 676/12.06.2024 г. - Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим 
имот, с. Малки чифлик.
17. Вх. № 663/12.06.2024 г. - Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски 
земи от ОПФ в полза на читалища, с. Велчево.
18. Вх. № 664/12.06.2024 г. - Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски 
земи от ОПФ в полза на читалища, с. Хотница.
19. Вх. № 669/12.06.2024 г. - Отдаване под наем на имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново, язовир "Мотела".
20. Вх. № 657/12.06.2024 г. - Учредяване право на строеж, гр. Велико Търново.
21. Вх. № 673/12.06.2024 г. - Учредяване право на строеж, гр. Велико Търново.
22. Вх. № 658 /12.06.2024 г. - Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ДГ "Райна Княгиня"/.
23. Вх. № 659/12.06.2024 г. - Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ДГ "Евгения Кисимова"/.
24. Вх. № 671/12.06.2024 - Отмяна на Решение № 179/25.04.2024 г. на Великотърновски 
общински съвет.
25. Вх. № 666/12.06.2024 г. - Одобряване на план-схема на преместваемите обекти на 
територията на парк "Дружба", гр. Велико Търново.

2 -641  / 07.06.2024: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за II - ро 
полугодие на 2024 година
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

3 - 647 / 11.06.2024: Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за Районен съд - 
Велико Търново
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.
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4 - 648 / 12,06.2024: Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел III "Такси за ползване на детски 
кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, общежития и 
други обгцински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на местни такси и 
цени на услуги на територията на Община Велико Търново
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1 , 
Комисията приема предложението.

5 - 649 / 12.06.2024: Съгласие за провеждане на процедури по разделяне на територията на "Стара 
болница" в съответствие с разположението на обектите по одобрен ПУП-ПРЗ, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва М. Желева - за тази територия е съставен акт за 
държавна собственост от 1966 г., в който е описано, че земята е разпределена между сградите 
на различните диспансери, но не е реално отделена, а е в съответните идеални части от 
земята спрямо застроената площ на сградите, които ползват тези диспансери. Преди няколко 
години беще направено частично изменение на ПУП-ПР, с който се отделиха парцели за 
всеки от диспансерите, също и за собствеността на МОБАЛ, на Енерго Про като собственици 
на енергийните съоръжения, както и за частната собственост. Целта на това предложение е 
общинският съвет даде принципно съгласие Общината да започне преговори по една делба 
на имотите в този район. Ще отнеме много време, може би ще предложат няколко варианта 
за такъв тип делба. Както знаят, съсобствеността води само до проблеми. Също парцелите в 
момента не могат да кандидатстват по никакви програми за ремонти на сградите, поради 
неизяснената собственост на земята под сградите. Този проблем стои от години и трябва да 
бъде рещен.
Д. Бораджиев - само общинска собственост ли е там или има и частна.
М. Желева - има и частна собственост. Например хосписа на ГИЛЕ. Има собственост на 
Енерго Про, на аптечна верига също.
Д. Бораджиев - на отделни сгради или на отделни етажи е тази собственост.
М. Желева - на отделни етажи.
Д. Бopazpкиeв - т.е. няма да доведе до риск някой да реши да си отдели и да прави нещо 
различно от предназначението.
М. Желева - смята, че няма да се стигне до там.

След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

6 - 654 / 12.06.2024: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. Велико Търново, и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

7 - 665 / 12.06,2024: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. Велико Търново, и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

8 - 656 / 12.06.2024: Промяна характера на собствеността от публична в частна общинска 
собственост, гр. Велию) Търново
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Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

9 - 668 / 12.06.2024: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл.54 от ЗДС , гр. Килифарево 
Становище на комисията: Г. Марков - изказване в подкрепа на предложението.

След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

10 - 674 / 12.06.2024: Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико Търново, ул. "Димитър 
Буйнозов"
Становище на комисията: П. Тюфекчиев - при тази висока оценка пак ще се откажат и 
общинския съвет отново ще трябва да отменя свое решение, каквато е практиката до 
момента. Трябва да се измени наредбата - преди да се вкара предложение за продажба, 
желаещият ако не е съгласен да закупи, да не влиза за решение от общинския съвет.
Г. Марков - преди това човекът няма как да знае цената.
П. Тюфекчиев - като се промени наредбата, като поискат да купят, като им се каже цената и 
потвърдят, че са съгласни, тогава да влиза в общинския съвет. Общинският съвет се 
занимава с предложенията по продажба и много често се отказват желаещите, след което 
общинският съвет се налага да отменя своите решения. Правят се експертни оценки, 
занимава се администрацията и накрая желаещите вече не са съгласни.
М. Желева - има логика. В този мандат общинските съветници заявиха доста големи желания 
за кардинални промени в тази наредба и тя очаква вече някакви действия да бъдат 
предприети.
Д. Бораджиев - приема забележката.
Г. Марков - тази наредба винаги е била предмет на големи дебати през мандатите. Правени са 
доста промени.
П. Тюфекчиев - за колко от тези жилища, за които вземат решение за продажба, имат сделка 
за продажба.
М. Желева - 50 %.
П. Тюфекчиев - докато желаещият да закупи жилището не е съгласен с експертната оценка, 
няма смисъл да влиза за разглеждане от общинския съвет.
Г. Марков - има логика, но в момента могат само да гласуват предложението на 
администрацията, не могат в момента да променят наредбата.
П. Тюфекчиев - може би трябва от тази комисия да излезе предложение за промяна в 
наредбата, като водеща комисия.
Д. Бораджиев - след летните месеци ще предложи да направят една работна група от тази 
комисия, която да запише какви промени трябва да са.
Г. Марков - трудно ше се стигне до консенсус по отношение на гласуване на каквито и да е 
промени по тази наредба по ред причини. Първо не им е ясна концепцията, не знаят за какво 
ги имат тези апартаменти, като социална дейност ли се разглеждат, ще печелят ли от тях. 
Трябва да продадат всички тези апартаменти и Общината да инвестира всички тези пари в 
каквото реши. Да се оставят 10 апартамента.
Д. Бораджиев > трябва да има срок, в който да има продажби на апартаменти, но парите да се 
използват за ремонт на останалите апартаменти, да им се повиши цената и след което 
Общината да печели.
Г. Марков - това не е само дълга дискусия, а безкрайна.
П. Тюфекчиев - работната група не може да работи без г-жа Желева.

След гласуване със ЗА - 5 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1, Комисията приема 
предложението.
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11 - 675 / 12.06.2024: Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико Търново, ул. "Райчо 
Николов"
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1 , Комисията приема 
предложението.

12 - 661 /12.06.2024: Продажба на недвижим имот, е. Ново еело 
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

13 - 660 / 12.06.2024: Публичен търг е явно наддаване за продажба на недвижим имот, е. Леденик 
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

14 - 667 / 12.06.2024: Предварително съгласие по реда на чл. 29,ал.1 от 3033, гр. Дебелец 
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1 ,  Комисията приема 
предложението.

15 - 670 / 12.06.2024: Предоставяне право на ползване върху общинска земя, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
В. Узунов - колко е цената.
Г. Марков - 52 лв за 259 кв.м.
В. Узунов - когато става въпрос за пчелин, трябва да е безплатно.
Г. Марков - спазват закона.

След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

16 - 662 / 12.06.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот, с. 
Велчево
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

17 - 676 / 12.06.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот, с. 
Малки чифлик
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

18 - 663 / 12.06.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалища, с. Велчево
Становище на комисията: М. Желева - допусната е техническа грешка в проекта за решение - 
вместо 23 169 дка трябва да бъде изписано 23 169 кв. м.
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След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението заедно с корекцията - вместо 23 169 дка да бъде изписано 23 169 кв.м

19 - 664 / 12.06.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване вър)̂  ̂земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалища, с. Хотница 
Становище на комисията: Докладва М. Желева
След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

20 - 669 /12.06.2024: Отдаване под наем на имот публична общинска собственост, гр. Велико 
Търново, яз. "Мотела"
Становище на комисията: Докладва М. Желева
След гласуване със ЗА - 7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

21 - 657 / 12.06.2024: Учредяване право на строеж, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

22 - 673 / 12.06.2024: Учредяване право на строеж, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

23 - 658 / 12.06.2024: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
гр. Велико Търново /ДГ "Райна Княгиня"/
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

24 - 659 / 12.06.2024: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
гр. Велико Търново /ДГ "Евгения Кисимова"/
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

25 - 671 / 12.06,2024: Отмяна на Решение № 179/25.04.2024 г. на Великотърновски общински съвет 
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

26 - 666 / 12.06.2024: Одобряване на план-схема на преместваемите обекти на територията на парк
"Дружба", гр. Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.
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Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ № 9
Днес, 19.06.2024, от 17:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/".

Председател: Калоян Янков - Отсъствал

Присъствал

• Александра Тодорова
• Борис Китанов
• Вал ерия-Тереза Дончева
• Димитър Манолов
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойков
• Тодор Тодоров

Отсъствал

• ГюнайДалоолу 

Присъствали още
Маринела Желева - началник отдел "УС"
Пламен Нинов - гл. експерт дирекция "СДЗ"
Илка Тодорова - гл. счетоводител ЦСУ 
Радослав Енчев - управител ДСП Велико Търново 
Жоро Ковачев - гл. експерт дирекция "СДЗ"
Генади Тотев - икономист финанси ЦСУ
Росен Иванов - общински съветник
Венцислав Узунов, Венцислава Йорданова - граждани

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Заседанието се води от заместник-председателя на комисията - 
Александра Тодорова, поради отсъствие на председателя.
А. Тодорова дава думата по проекта за дневен ред и предлага като последна точка да се 
включи предложение, Вх. № 687/18.06.2024 г.

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:

1. Вх. № 641/07.06.24 г. -  График на заседанията на Великотърновски общински съвет за 11 - 
ро полугодие на 2024 година.
2. Вх. № 647/11.06.24 г. -  Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за 
Районен съд - Велико Търново
3. Вх. № 648/12.06.24 г. -  Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел 111 "Такси за ползване 
на детски кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, 
общежития и други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране
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на местни такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново.
4. Вх. №650/12.06.24 г. - Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП-ПП, с. Хотница
5. Вх. № 655/12.06.24 г. -  Одобряване на задание и разрешаване изработването на проект за 
ПУП-ПП за трасе на водопровод с цел напояване от р. Веселина на земеделски земи, с. 
Церова кория.
6. Вх. № 660/12.06.24 г. - Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Леденик.
7. Вх. № 667/12.06.24 г. - Предварително съгласие по реда на чл. 29,ал.1 от 3033 , гр. Дебелец.
8. Вх. № 663/12.06.24 г. - Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски 
земи от ОПФ в полза на читалища, с. Велчево.
9. Вх. № 664/12.06.24 г. - Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски 
земи от ОПФ в полза на читалища, с. Хотница.
10. Вх. № 669/12.06.24 г. - Отдаване под наем на имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново, яз. "Мотела".
11. Вх.№ 670/12.06.24 г. - Предоставяне право на ползване върху общинска земя, гр. Велико 
Търново
12. Вх. № 687/18.06.2024 г. - Провеждане на извънредно заседание на общото събрание на 
"Асоциация по ВиК на обособена територия, обслужвана от "ВиК Йовковци" ООД, 
гр.Велико Търново на 12.07.2024 г.

2 -641  / 07.06.2024: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за II - ро 
полугодие на 2024 година
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СБ - 0 , 
Комисията приема предложението.

3 - 647 / 11.06.2024: Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за Районен съд - 
Велико Търново
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

4 - 648 /12.06.2024: Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел III 'Такси за ползване на детски 
кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, общежития и 
други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на местни такси и 
цени на услуги на територията на Община Велико Търново
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 4; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1 ,  
Комисията приема предложението.

5 - 650 / 12.06.2024: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 
ПУП-ПП, с. Хотница
Становище на комисията: Д. Манолов - как се обезщетява Общината, когато толкова много 
нейна земеделска земя бъде извадена.
М. Желева - има действаща наредба, която определя тарифа на таксите, които се заплащат 
при промяна на предназначението на общинска земеделска земя.
Д. Манолов - съгласен е, но чисто икономически това не ги устройва. Един такъв 
електропровод, който ще бъде прекаран, ще заеме сервитутната зона. Доста пренебрежително 
ниска цена на фона на това каква рента биха вземали от тази земя.
М. Желева - голяма част от такъв тип комуникации вървят през полски пътища, където им е 
мястото всъщност.
Д. Манолов - всички знаят, че в момента всички полски пътища се обработват. Общината 
получава пари за обработката на тези полски пътища. По всички малки населени места
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полските пътища са част от споразуменията на земеделските производители. Защо не се 
отделят от тези пари за малките населени места - но това е друга тема.
М. Желева - по закон те са определени само за поддръжка на полските пътища. Има нов текст 
в закона за собствеността и опазването на земеделските земи, трябва да се използват целево. 
Д. Манолов - няма да подкрепи това предложение. Много декари общинска земя, от която 
няма да получават нищо.

След гласуване със ЗА - 4; ПРОТИВ - 1, ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2 , Комисията приема 
предложението.

6 - 655 / 12.06.2024; Одобряване на задание и разрешаване изработването на проект за ПУП-ПП за 
трасе на водопровод с цел напояване от р. Веселина на земеделски земи, с. Церова кория 
Становище на комисията: Б. Китанов - за въпросният земеделски производител; преди 
няколко месеца гласуваха за водовземане от язовир, който беше нает от него преди 2 години, 
след 2 години искаше разрешение за водовземане от язовира с цел напояване на земеделски 
култури. Тогава е бил ЗА, за да може да се стимулира местния бизнес. Имаше представител 
на администрацията, който добре обясни по какъв начин се смята колко вода се изразходва, 
за да не може да пресъхне, по какъв начин се заплаща и т.н.Тогава човекът си беше изградил 
предварително водопровода, тръбите бяха направени преди общинският съвет да даде това 
рещение. В този случай пак има има същата информация, че предварително са изградени 
тръби за подземно водовземане от горната част на р. Веселина. Становището на Басейнова 
дирекция се взема въз основа на План за управление на речните басейни, който към днешна 
дата е с диапазон 2016-2022 г., в момента текат дискусии за новия план. Тоест дава се 
обосновано становище въз основа на нещо, което е мерено, правено 2013-2014 г. В тази връзка 
той е против каквото и да било водовземане от речните корита, без да има актуален план за 
управление на речните басейни 2022-2027. По отношение на това, че няма взаимовръзка 
между двата вида води - повърхностни и подпочвени води, както се каза в предходната 
комисия, той лично се притеснява за подпочвените води (кладенци и т.н.), въпреки че са 
близо до ВиК Йовковци, и в теза села има директна връзка с ВиК Йовковци. Въпросът е 
принципен за него. Прочита на членовете на комисията следния текст от МОСВ: 
"Формирането на повърхностните води зависят пряко от падналите валежи, както и от 
разтоварването на подземните води, средните и долните течения на реките." Това означава, 
че има пряка взаимовръзка между реките и подпочвените води. Във връзка със становището 
на Басейнова дирекция - описано е, че не се очаква да окаже значително въздействие върху 
водите и водните еко системи. Това е бягане от отговорност. Ще гласува против.
Д. Манолов - познава р. Веселина от над 15-20 години. Забелязва изключително ниско ниво в 
последните години. Тя се захранва от яз. Йовковци. Той е длъжен да пуска определено 
количество вода към реката. Тази година нивото на вода на самия язовир е доста критично. 
Има драстично разминаване в някои от нещата, които е прочел в това предложение. 
Информацията, че това съоръжение или част от него, е вече изградено, е достигнала и до 
него. В предложението са заложени едни диаметри на тръбите, които трябва да се ползват 50 
куб.м/час. Никъде не е описано това по какъв начин ще бъде - с помпи, по гравитационен път 
или друго. В това предложение са описани тръби с Фи 200,160 и 125. А по проекта, който е 
даден, се предвижда максимален дебит 50 куб.м. Там водомер ли ще има. Накрая се получава 
да се ползват около 216 куб.м/час. Описани са много по-малки тръби, с цел да бъдат 
заблудени ли, не знае. По проекта, одобрен от Басейнова дирекция диаметъра на тръбите е 
Фи 600. Той пропуска 60 л/секунда. Ако оставят реката без вода драстично, как ще повлияе 
на хората. Чувства се въведен в заблуждение, има доста неточности и разминавания. 
Предлага да бъде върната за доуточнение и когато бъде коректно предложена, тогава да се 
гласува.
М. Трифонов - тук не са специалисти, предлага да не го спират на ниво комисия. Чете хората, 
които са го съгласували, за да си сложат подписите, вероятно имат някакви основания да го 
подпишат. Молбата му е да направят разяснения на сесията, нека не се спира точката да 
влезе в дневния ред на сесията.
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Д. Манолов - няма да подкрепи. Описани за защитените зони, в които попада това трасе. 
Въпреки всичко Басейнова дирекция си го е пуснала.
М. Трифонов - нормално е да срещат различни мнения.
Д. Манолов - нормално ли е да се гласува вече нещо изградено и сега да бъде узаконено, ако е 
така, както са му съобщили на него.
М. Трифонов - това означава, че и г-н Манолов не е напълно сигурен изградено ли е, не е ли. 
Както и останалите. На самата сесия нека да получат обяснения от компетентните лица, 
които са го подписали. Нека не го спират тук,
Б. Китанов - нито един от подписалите се под това предложение не присъства тук. Затова за 
комисиите преди сесията, за да може да се задават въпросите и да се разясняват 
предложенията.
Д. Манолов - предлага да бъде отложена до изясняване на обстоятелствата - съоръжението 
изградено ли е или част от него; с какви тръбни връзки е изградено - спрямо проекта, 
представен на общинския съвет или спрямо проекта, представен на Басейнова дирекция; 
има ли разминаване между двата проекта и на какво се дължи; ще има ли водомер там.
Р. Иванов - тук не вземат рещение по повод на водоползването, компетентен орган е 
Басейнова дирекция. Тук вземат решение за ПУП. Нека не се спори за водоползването.
Д. Манолов - съгласен е, но трябва да са реално запознати какво приемат.

След гласуване със ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 3, Комисията предлага да бъде 
отложена точката до изясняване на обстоятелствата.

7 - 660 / 12.06.2024: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Леденик 
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

8 - 667 / 12.06.2024: Предварително съгласие по реда на чл. 29,ал.1 от 3033, гр. Дебелец 
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2, 
Комисията приема предложението.

9 - 663 / 12.06.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от ОПФ 
в полза на читалища, с. Велчево
Становище на комисията: М. Желева - допусната е техническа грешка - вместо 23 169 дка да 
бъде изписано 23 169 кв. м.

След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението заедно с корекцията.

10 - 664 /12.06.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалища, с. Хотница
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

11 - 669 / 12.06.2024: Отдаване под наем на имот публична общинска собственост, гр. Велико 
Търново, яз. "Мотела"
Становище на комисията: В. Дончева - какви са аргументите за предсрочното прекратяване 
на договора
М. Желева - входирано е известие за прекратяване на договора, считано от 1 септември 2024 
г., от досегашният наемател, досега се е грижил добре за язовира.
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След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

12 - 670 /12.06.2024; Предоставяне право на ползване върху общинска земя, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

13 - 687 / 18.06.2024: Провеждане на извънредно заседание на общото събрание на "Асоциация по 
ВиК на обособена територия, обслужвана от "ВиК Йовковци" ООД, гр.Велико Търново на
12.07.2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2, 
Комисията приема предложението. ^

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ;
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Нормативно-правна уредба и обществен ред /
ПК по НПУОР/

ПРОТОКОЛ № 8
Днес, 19.06.2024, от 17:30 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Нормативно-правна уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/".

Председател: Лили Матева - Присъствал

Присъствал

• Драгомир Йосифов
• Ирена Стасинопулу
• Росен Иванов
• Христо Бонджолов
• Христо Стоев

Присъствали още
Пламен Нинов - гл. експерт дирекция "СДЗ"
Илка Тодорова - гл. счетоводител ЦСУ 
Радослав Енчев - управител ДСП Велию Търново 
Жоро Ковачев - гл. експерт дирекция "СДЗ"
Генади Тотев - икономист финанси ЦСУ 
Александра Тодорова - общински съветник 
Венцислава Йорданова - гражданин

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията; Председателят на комисията дава думата по проекта за дневен 
ред.

След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:
1. Вх. №641/07.06.2024 година ОТНОСНО: приемане на График на заседанията на 
Великотърновски общински съвет за П-ро полугодие на 2024 г.
2. Вх№647/11.06.2024 година ОТНОСНО: Откриване на процедура за определяне на съдебни 
заседатели за Районен съд - Велико Търново
3. BxJ^s648/l2.06.2024 година ОТНОСНО; Приемане на Наредба за изменение на чл. 27 ал. 1 
от Раздел 1П **Такси за ползване на детски кухни, специализирани институции за 
предоставяне на социални услуги, лагери, общежития и други общински социални услуги*' от 
Наредба за определяне и администриране на местни такси и цени на услуги на територията 
на Община Велико Търново
4. Разни

2 - 641 / 07.06.2024: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за II - ро 
полугодие на 2024 година
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Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 ,  
Комисията приема предложението.

3 - 647 / 11.06.2024; Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за Районен съд 
Велико Търново
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 ,  
Комисията приема предложението.

4 - 648 / 12.06.2024; Наредба за изменение на чл.27, ал. 1 от Раздел Ш "Такси за ползване на детски 
кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, общежития и 
други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на местни такси и 
цени на услуги на територията на Община Велико Търново
Становище на комисията: Председателят дава думата на представителите на вносителя да 
разяснят какво налага тази промяна.
Ж. Ковачев - предложението е внесено, съобразно нормативните изисквания. Изискани са 
съгласувателни становища от компетентните органи, получени са положителни становища, 
беше пу&ликувано за обществено обсъждане за срок от 30 дни на сайта на Общината, изтече 
срокът, нямаше постъпили никакви предложения, становища и възражения по проекта. След 
което са го внесли за разглеждане. Промяната е съобразена с повишаването на MP3, както и с 
повишената инфлация в страната, повишените цени на почти всички основни фактори, 
които се калкулират и влизат в изчисляването на таксата, която следва да заплащат 
потребителите на ДСП. Предложени са отново 8 пакета, диференцирани с хляб или без хляб, 
съобразно волята на потребителите. Направен е анализ на база на извършените разходи за 
2023 г., и е показана стойността на всеки един от тези пакети. Община Велико Търново 
продължава да покрива основния разход за този вид социална услуга. Съотношението след 
анализа е 65/35 %. Тази услуга не е припозната от държавата към настоящия момент, тя е 
прерогатив на всяка една общинска администрация дали иска да я развива. Община Велико 
Търново я развива нелошо, поради фактът, че има 440 потребители към настоящия момент. 
Няма отлив, има чакащи. На предходно заседание на общински съвет са получили 
одобрението да кандидатстват по 2 проекта към Фонд Социална закрила и Проект Красива 
България. Към момента са спечелени и се изпълняват, трябва да приключат в края на 
ноември. Чрез тях ще модернизират базата в с. Ново село - основен ремонт на сградата и 
обновяване на обзавеждане и оборудване. След което се надяват да могат да повишат 
капацитета на потребители. Тенденцията е, че потребителите се увеличават.
И. Стасинопулу - капацитетът на двете бази толкова ли е възможността, може ли да поеме 
още потребители, има ли интерес. Вижда се, че стационарно има около 400 потребители. 
Няма ли да бъде по-добре да увеличат потребителите, вместо да увеличават само таксата.
Ж. Ковачев - за да се увеличат потребителите, първо трябва да има интерес. Интерес има от 
няколко населени места чрез запитвания от кметовете и км. наместници. След като си 
изпълнят разпоредбите на правилата, заинтересованите могат да станат потребители. Но 
въпросът е, че за да може да се разшири още повече мрежата, трябва да се над гради и базата, 
ще трябват още автомобили, персонал, с други думи още разходи от страна на Общината. 
Първата стъпка е с филиала на ДСП в с. Ново село. Основната база в Дебелец е ремонтирана 
преди години. Хранят хора по различни програми и проекти на държавата. Нямат отлив, 
което означава, че храната, която се приготвя и доставя, е с нужните качества.
И, Стасинопулу - ще гласува ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, защото това е най-вече социална услуга. 
Вярно е, че разходите са големи и трябва да ги поеме Общината. Но се предоставя на хора, 
които имат нужда. Разбира икономическата страна, но най-вече е социална.
Ж. Ковачев - това е услуга със социален характер и храната се доставя до домовете на 
потребителите.
А. Тодорова - на какво се дължи разликата в цената на пакетите с хляб и на пакетите без 
хляб.
Ж. Ковачев - на хляба.
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A. Тодорова -т.е. хлябът струва 1,50 лв.
Ж. Ковачев - точно така.
А. Тодорова - на предходни комисии в дискусията се отговори, че тази разлика от 1,50 лв. не е 
само от хляба.
арх. Др. Йосифов - освен хляба, не влиза ли вътре транспорт или друго, или влиза само хляб. 
Ж. Ковачев - само хляб.
И. Стасинопулу - колко хляб се предоставя, цял хляб ли.
Ж. Ковачев - това е желанието на потребителя, затова имат $ различни пакета, според 
желанието на потребителите.
Р. Иванов - ще подкрепи точката. Винаги е защитавал тезата, че приходите трябва да 
покриват разходите в частта на общинските такси, тъй като такава е логиката на ЗМДТ. 
Одобрявайки тази промяна, дават принципно одобрение за *'дупка** в бюджета в размер на 
960 000 лв. приблизително. Това е сумата, която Община В. Търново дофинансира. Приготвя 
се една и съща храна за всички потребители, без значение дали са диабетно болни, дали са 
някакви ограничения и т.н. Подчертава, че Община Велико Търново, въпреки големите 
критики, че не винаги е социална към нейните жители, в случая е една от най-социалните 
общини в страната. Моли администрацията да направи проверка на практиките в другите 
общини. Доколкото е запознат в Община Бургас таксата е до размера на себестойността, но 
не повече от 70% от размера на минималната пенсия. Иска му се да потърсят някакъв 
комплексен вариант на ниво общински съвет, на ниво кмет, на ниво общинска 
администрация, да намалят тези ситуации, в които се налага да дофинансират услуга. Това 
се отнася и за други такси, например ТБО. Колкото повече стават потребителите на ДСП, 
толкова по-големи ще стават разходите на Общината.

След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1 , Комисията приема 
предложението.

5 -000-5/21.11.2023: Разни
Становище на комисията: арх. Др. Йосифов - напомня на комисията за ангажимента да 
преразгледат наредбите на Общината, смята, че някои от тях имат голяма нужда от 
преразглеждане и актуализиране.
Председателят и останалите членове на комисията изразяват съгласие, чедпляма част от 
наредбите имат необходимост от преразглеждане и актуализиране.

ПРЕДСЕДАТЕЛ. ПРОТОКОЛИСТ.
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Образование, наука, култура и религии /ПК по
ОНКР/

ПРОТОКОЛ № 8
Днес, 20.06.2024, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Образование, наука, култура и религии /ПК по ОНКР/".

Председател: Валерия-Тереза Дончева - Присъствал

Присъствал

• Драгомир Йосифов
• Иван Александров
• Мирослав Трифонов
• Михаил Михалев
• Соня Будева

Отсъствал

• Георги Недев
• Деян Куздов
• Калоян Янков
• Христо Бонджолов

Присъствали още
Маринела Желева - началник отдел "УС”
Илка Тодорова - гл. счетоводител ЦСУ 
Радослав Енчев - управител ДСП Велико Търново 
Пламена Маркова - гл, експерт дирекция "СДЗ"
Генади Тотев - икономист финанси ЦСУ 
Александра Тодорова - общински съветник 
Венцислава Йорданова - гражданин

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Председателят на комисията дава думата по проекта за дневен 
ред.

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:
1. График на заседанията на Великотърновски общински съвет за II - ро полугодие на 2024 
година,Вх.№ 641/07.06.2024 г.
2. Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за Районен съд - Велико 
Търново,Вх. № 647/11.06.2024г.
3. Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел III "Такси за ползване на детски кухни, 
специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, общежития и други 
общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на местни такси и 
цени на услуги на територията на Община Велико Търново , Вх.№ 648/12.06.2024г.
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4. Утвърждаване на поименни стипендии, съгласно Статута за определяне Зи разпределяне 
на стипендии на деца, обучаващи се в различни форми за творческо развитие в Младежки 
дом - Велико Търново за учебната 2024/2025 г.,Нх. № 645/11.06.2024 г.
5. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико 
Търново /ДГ "Райна Княгиня"/, Вх. № 658/12.06.2024 г.
6. Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико 
Търново /ДГ "Евгения Кисимова"/, Вх. № 659/12.06.2024 г.
7. Учредяване на безвъзмездно право на ползване вър:з  ̂недвижим имот, е. Велчево, Вх. № 
662/12.06.2024 г.
8. Учредяване на безвъзмездно право на ползване вързц  ̂недвижим имот, с. Малки чифлик, 
Вх. № 676/12.06.2024 г.
9. Учредяване на безвъзмездно право на ползване вързц  ̂земеделски земи от ОПФ в полза на 
читалища, с. Велчево, Вх. Х» 663/12.06.2024 г.
10. Учредяване на безвъзмездно право на ползване вър^^ земеделски земи от ОПФ в полза на 
читалища, е. Хотница, Вх. X® 664/12.06.2024 г.
11. Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл.54 от ЗДС , гр. Килифарево, Вх. X® 
668/12.06.2024 г.

2 - 641 / 07.06.2024: График на заседанията на Великотърновски обпщнски съвет за II - ро 
полугодие на 2024 година
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

3 - 647 / 11.06.2024: Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за Районен съд - 
Велико Търново
Становище на комисията: арх. Др. Йосифов - ПК по НПУОР е водеща тук, обсъдено е всичко, 
съобразно предстоящата процедура.

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

4 - 648 / 12.06.2024: Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел III "Такси за ползване на детски 
кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, общежития и 
други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на местни такси и 
цени на услуги на територията на Община Велико Търново
Становище на комисията: М. Михалев - не би подкрепил подобно увеличение, защото става 
въпрос за социална услуга. Що се касае за това, че се ползва от хора, които са най- 
необлагодете летва ни от живота, възрастни, трудно подвижни, социално-слаби, би следвало 
таксата да бъде запазена, предвид това, че веднъж беше увеличена през 2022 г. Оттогава до 
днес няма сериозно повишаване на цените на хранителните продукти. Единствено като 
мотив може да се ползва повишеният Фонд Работна заплата, но не смята, че служителите в 
патронажа получават минимална работна заплата. Смята и това за неоснователно.
М. Трифонов - ако г-н Михалев твърди, че цените днес на продуктите и на живота изобщо са 
сравними е тези от 2022 г., не може да се съгласи. Всичко е поскъпнало. Това е нормално, 
защото има годишна инфлация и не само заради това.
М. Михалев - не е нормално всичко да е поскъпнало. По отношение на основните хранителни 
продукти - те вече поскъпнаха драстично през 2022 г., затова бяха увеличени цените в 
патронажа. Ще се повтори, че това е социална услуга, а не както техен колега каза, че е 
икономическа. Това е огромно грешка, която ще припомня в следващите 4 години. Не е редно 
да се използва инфлация, повишаване на цени и т.н., за да вдигнат услугата. Социално и 
икономическо са две различни неща.
арх. Др. Йосифов - съгласен и с двамата колеги. Ще си позволи да направи икономически
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коментар, така, както го е чул. Ако не се вдигне тази услуга, "дупката" в бюджета ще стане 
вероятно 1,300 000 лв. Дори при вдигането на таксата, "дупката" ще бъде повече от 900 000 
лв. Трябва да има баланс в празнините, които се получават, защото Общината трябва да ги 
плаща. Хем да осъществят социалната услуга, хем да запазят хората, и да има баланс.
М. Трифонов - убеден е, че г-н Михалев знае много добре, че Община Велико Търново води 
много добра социална политика, максимално социална политика. Ако обвинява някой в 
Общината, общинска администрация, общински съвет или когото и да било, че иска да вземе 
от хората, които са в неравностойно положение или които ползват тази услуга, нека не го 
прави. Популизъм може да има, но трябва да бъде с мярка. Има предел на възможностите. С 
всяка една социална услуга, която дофинансират, се вадят пари от друго място. Идва момент, 
в който няма откъде да се извадят и цената трябва да се вдигне поне малко. Затова има 
благотворителни организации, фондации, редица органи, които могат да са в помощ. 
Бюджетът на Общината не е въздесъщ. Разполагат с една сума, която трябва да се 
разпредели. Запълват се дупки, отварят се нови. Г-н Михалев знае това, защото има опит 
като общински съветник. Нека г-н Михалев не обвинява хора, които правят всичко 
възможно, за да може хората в неравностойно положение да се чувстват достатъчно горди 
граждани.
М. Михалев - не става въпрос за популизъм, прав е арх. Йосифов, че в един момент няма 
накъде. Но защо се е стигнало до там. За да се стигне до няма накъде от ДСП, има нещо 
коренно сбъркано в цялото нещо отгоре надолу. Когато се посегне на патронажа, това 
наистина е "няма накъде". Стигнало се е до там да няма накъде, защото определени фирми 
получават определени средства за определени услуги, които извършват на много по-висока и 
завишена цена от допустимото, нормалното и видимото в магазините. Ще бъде по-подробен 
на заседанието на общинския съвет, ще направи най-елементарни и прости сметки, които 
всеки може да направи, за да разбере трябва или не трябва да се увеличава тази такса. Това е 
услуга, до която всеки може да прибегне в един момент от живота си и никой не е 
застрахован. Ще запази своите аргументи за заседанието на ВТОбС, където ще бъде по- 
подробен.
арх. Др. Йосифов - средствата не достигат, защото държавата няма намеса в тази услуга, 
няма дотация от страна на държавата. Тази услуга е изцяло общинска. Ако държавата се 
намеси, е убеден, че всичко ще бъде вероятно и безплатно. Дано се намеси държавата. Това не 
е услуга, която е за най-уязвимите от финансова гледна точка, а за всички хора, които поради 
една или друга причина, нямат възможност да си приготвят сами топла храна.
В. Дончева - въпрос към представителите на администрацията: колко се е разширила тази 
дейност. Безспорно това е социална услуга, важно е да бъде социална и достъпна, но е важно 
и да се разширява, за да достига до повече хора. Нуждаещите са все повече.
Р. Енчев - при предходното увеличение през 2022 г. почти нямаше отлив, даже имаше нови 
желаещи. Оттогава до настоящия момент са разширили дейността, имат 3 нови населени 
места с ползватели на услугата - Никюп, Миндя и Къпиново. В момента има над 100 чакащи, 
които са заявили своето желание да ползват услугата. От тях имат още две нови населени 
места - Самоводене и Хотница. Нямат капацитета да поемат всички тях. В момента се 
изпълняват проектите, свързани с ремонта на сградата и обновяване на оборудването на 
базата в Ново село. Така ще се увеличи капацитета на услугата. В основната база в Дебелец 
обслужват 570 човека, което е 270 човека над капацитета. Надяват се проектните дейности да 
привърщат в края на ноември, след това да могат обхванат новите населени места, които 
желаят да бъдат включени.
В. Дончева - какво е заплащането на персонала.
Р. Енчев - като средна работна заплата около 1200 лв.
М. Михалев - при условие, че персоналът е намален с 10 човека, как възнамеряват да 
обслужват толкова много хора. В какъв смисъл се казва, че след ремонта на базата в Ново 
село ще започнат да готвят повече. Нали ще трябват хора.
И. Тодорова - необходимо им е съвременно оборудване.
М. Михалев - през последната година са оптимизирани с 10 човека по-малко, в същото време 
има 100 чакащи. Г-жа Дончева е права, че хората ще стават все повече, има все повече 
нуждаещи се. Въпросът е как да ги поемат.
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P. Енчев - към настоящия момент се справят с наличния персонал и с този обем на работа. 
Занапред ще се стремят максимално да удовлетворят желанията на тези, които са се заявили 
за ползване на услугата, но с наличния персонал.
М. Михалев - колко над капацитета хранят в момента, нали 430 се хранят по услугата.
Р. Енчев - в допълнение имат 200 човека по проекта за Топъл обяд, това е безвъзмездно 5 дни 
в седмицата и веднъж седмично десерт.
В. Дончева - нека се замислят колко човека ще работят на малко над MP3, за да приготвят 
храна за най-уязвимите. Не е за подценяване, тези хора готвят за други хора. 
доц. С. Будева - за всички социални услуги заплатите за високо специализирани и отговорни 
професии са такива, дори не говорят за готвене и чистене и т.н. Затова има недостиг на хора, 
защото този тежък труд с хора с увреждания, с деца...
В. Дончева - това е въпрос на държавна политика, без да защитава местната власт. Защото 
определени неща, където са големите финансови ресурси, се централизират, а всичко, което е 
финансово нерентабилно, се депентрализира.
М. Трифонов - точно така е.
Р. Енчев - дейността на патронажа се финансира изцяло от общинския бюджет, държавата не 
припознава услугата.
доц. С. Будева - много широко дебатираха в предходни комисии. И в тази комисия ще гласува 
ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, не защото е против вдигането на цените. Резонно е да при повишената 
инфлация. Но дебатираха пакетите как са ценообразувани, с хляб и без хляб, разликата е в 
размер на 1,50 лв. Това излиза по-скъпо от хляб в магазина. Не прие аргументите, които е 
получила и затова продължава да смята, че това не е начинът, по който трябва да бъде 
предложено вдигането на цените. Заради това ще се въздържи, а не защото смята, че не 
трябва да се вдигат цените.
Р. Енчев - относно цената на хляба: Към настоящия момент хлябът е с нулева етавка на ДДС. 
При разработване на анализа в началото на годината, са предвиждали хлябът да е с Д ДС, 
поради това, че в Държавен вестник, бр.Юб/декември 2023 г. беше приет закон за изменение и 
допълнение на закона за ДДС в частта му на параграф 15 от ПЗР, който гласеше, че нулева 
ставка за хляб и брашно ще бъдат прилагани до 30 юни 2024 г. Съответно анализът беше 
готов през м. март, елед което продължиха съгласувателни процедури с компетентните 
институции. След това беше публикувано предложението за общ. обсъждане на сайта за 30 
дневен срок. Малко преди да го внесат в общинския съвет в Държавен вестник, бр.42 имаше 
издаде указ на президента, от който стана ясно, че са променили този срок и нулевата ставка 
за доставките на хляб ще бъдат прилагани до края на тази година. Затова хлябът е с тази 
стойност.
В. Дончева - благодари за разяснението.
ДОН. С. Будева - това е по-различен аргумент от този, който чуха в други комисии.
И. Тодорова - анализът е разработен с ДДС, и тогава го е казала.
доц. С. Будева - имаше аргумент според броя на потребителите на пакетите с хляб и без хляб, 
бройката определяла цената и т.н.

След гласуване със ЗА - 3; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2 , Комисията не приема 
предложението.

5 - 645 / 11.06.2024; Утвърждаване на поименни стипендии, съгласно Статута за определяне и 
разпределяне на стипендии на деца, обучаващи се в различни форми за творческо развитие в 
Младежки дом - Велико Търново за учебната 2024/2025 г.
Становище на комисията: арх,. Др. Йосифов - пожелава си скоро в Младежки дом да няма 
никакви партии и нищо друго, а да има само деца. Само иска да добави, че ВЪЗРАЖДАНЕ не 
си даряват офиса, защото не е техен.
А. Тодорова - даряват оборудването, има разлика, 
арх. Др. Йосифов - в статията пишеше, че даряват офис.
А. Тодорова - на събранието на ВЪЗРАЖДАНЕ е ясно заявено какво даряват, 
арх. Др. Йосифов - чете вестници, не е присъствал на събрания на партията.
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Председателят предлага да подкрепят предложението на Младежки дом и да предложат на 
общинския съвет същия проект за решение.

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията подкрепя 
предложението на Младежки дом и предлага на Великотърновски общински съвет следния 
проект за решение:
I. По т. 5.1. в раздел I от Статута - Стипендии за деца и младежи на родители с 
минимални доходи, утвърждава:
1. Максим
2. София '
3. Верена
4. Давид 
изкуство
5. Биляна
6. Цветан:
7. Елица
8. Тино
9. Кремена
10. Йоана

I Бонев -15  г., обучаващ се в Музикална школа - пиано 
Симова - 13 г., обучаваща се в Музикална школа - китара 

L Симова - 10 г., обучаваща се в Музикална школа - цигулка 
Серго -1 2  г., обучаващ се в Ателие по изобразително

Тодорова - 14 г., обучаваща се в Музикална школа - флейта 
Атанасова - 8 г., обучаваща се във „Вирджиния балет^* 

Христова -1 5  г., обучаваща се в Музикална школа - цигулка 
Блейдс - 7 г., обучаващ се в Музикална школа - синтезатор

Банкова - 11 г., обучаваща се в Музикална школа • пиано 
Георгиева -1 7  г., обучаваща се в Музикална школа - виолончело

II. По т. 5.2. в раздел 1 от Статута - Стипендии за деца и младежи с проявени творчески 
възможности и отличени с първо, второ и трето място в регионални, национални и 
международни конкурси, утвърждава:
1. Кристин Острова -1 7  г., обучаваща се във „Виргиния балет**
2. Леа Николова -13  г., обучаваща се във „Виргиния балет**
3. Красияна Гърдева - 12 г., обучаваща се във „Виргиния балет"

6 - 658 / 12.06.2024: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
гр. Велико Търново /ДГ "Райна Княгиня"/
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

7 - 659 / 12.06.2024; Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
гр. Велико Търново /ДГ "Евгения Кисимова"/
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

8 - 662 / 12.06.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот, с. 
Велчево
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

9 - 676 / 12.06.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот, е. Малки 
чифлик
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

10 - 663 / 12.06.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалища, е. Велчево
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Становище на комисията: арх. Др. Йосифов - на всички читалища им се дава безвъзмездно 
ползване на земеделски земи.
М. Желева - тези, които пожелаят.
арх. Др. Йосифов - в отчетите им влиза ли начина на ползване на тези земи.
М. Желева - в т. 4 на предложението е написано, че читалищата, на които се предоставя земи 
за ползване, ежегодно представят отчет за изразходване на средствата, придобити от тези 
имоти.
д-р И. Александров - самите читалища в отчетния си доклад ежегодно отчитат този факт, 
законно имат право да получат до 50 дка земеделска земя за ползване.
М. Желева - масовата практика е да сключват договори с арендаторите в населените места, 
арх. Др. Йосифов - това има предвид, че те получават приход. Отчита ли се в какво се 
разходва.
В. Дончева - в отчета, който пак тази комисия разглежда всяка година.

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

11 - 664 / 12.06.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалища, с. Хотница
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

12 - 668 / 12.06.2024: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл.54 от ЗДС , гр. Килифарево 
Становище на комисията: М. Желева - от сградата първите 2 етажа са общинска собственост. 
Третият етаж е останал държавна собственост. Изключително лощо състояние. Приемната на 
РПУ се намира на етаж на етажите - общинска собственост. Мотивите да го поискат са най- 
добре изложени в становището директора на Младежкия дом, много ясно е описано от какви 
помещения се нуждае този филиал в Килифарево. Считат, че е изключително полезно за 
Общината да си поискат този имот, въпреки че ще им струва доста средства да го приведат в 
нормален вид.
В. Дончева - щом е непригоден за ползване сега, най-вероятно ще трябва да се направи 
ремонт, щом го искат.
М. Михалев - каква е нагласата на областния управител.
М. Желева - положителна нагласа, както и на г-н Машов.

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:.
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Бюджет и финанси /ПК по БФ/ 

ПРОТОКОЛ № 9
Днес, 20.06.2024, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Бюджет и финанси /ПК по БФ/",

Председател: Калина Широкова - Присъствал

Присъствал

• Валерия-Тереза Дончева
• ГюнайДалоолу
• Димитър Манолов
• Росен Иванов
• Стефан Войчев
• Христо Стоев
• ЮлияТонкова

Отсъствал

• Калоян Янков
• Момчил Иванов

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС" 
инж. Чавдар Бакалов - дирекция "СУТ"
Диана Гавраилова - дирекция "БФ"
Илка Тодорова - гл. счетоводител ЦСУ 
Радослав Енчев - управител ДСП Велико Търново 
Пламена Маркова - гл. експерт дирекция "СДЗ"
Генади Тотев - икономист финанси ЦСУ 
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков
представители на "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД и на "КОЦ-Велико Търново" ЕООД 
Александра Тодорова - общински съветник 
Венцислава Йорданова, Венцислав Узунов - граждани

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията; Председателят на комисията дава думата по проекта за дневен ред 
и предлага като последна точка да включат предложение, Вх. № 687/18.06.2024 г.

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:
1. Вх. № 609/21.05.2024 г.ОТНОСНО: Даване на съгласие за извършване на разход от 
"Комплексен онкологичен център - Велико Търново" ЕООД за извършване на ремонт на 
помещенията в Хирургичен блок
2. Вх. № 637/06.06.2024 г.ОТНОСНО: Даване на съгласие за извършване на разход от 
"Специализирана болница за активно лечение на пневмо - фтизиатрични заболявания "Д-р 
Трейман" ЕООД за закупуване на апарати за лечение на пациенти - инфузионни помпи за
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продължителна апликация на лечебни вещества
3. Вх. № 636/06.06.2024 г.ОТНОСНО: Информация за дейността на търговските дружества 
през 2023 г., в които Община Велико Търново е съдружник и акционер
4. Вх. № 646/11.06.2024 г.ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на Бюджета 
към 31.05.2024 г. на Община Велико Търново
5. Вх. № 641/07.06.2024 г.ОТНОСНО: График на заседанията на Великотърновски общински 
съвет за II - ро полугодие на 2024 година
6. Вх.№ 647/11.06.2024 г.ОТНОСНО: Откриване на процедура за определяне на съдебни 
заседатели за Районен съд - Велико Търново
7. Вх, № 648/12.06.2024 г.ОТНОСНО: Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел III "Такси 
за ползване на детски кухни, специализирани институции за предоставяне на социални 
услуги, лагери, общежития и други общински социални услуги" от Наредба за определяне и 
администриране на местни такси и цени на услуги
8. Вх. № 653/12.06.2024 г.ОТНОСНО: Актуализиране на минималните и максималните цени 
за таксиметров превоз на пътници на един километър пробег
9. Вх. № 687/18.06.2024 г. ОТНОСНО: Провеждане на извънредно заседание на общото 
събрание на "Асоциация по ВиК на обособена територия, обслужвана от "ВиК Йовковци" 
ООД, гр.Велико Търново на 12.07.2024 г.

2 - 609 /21.05.2024: Даване на съгласие за извършване на разход от "Комплексен онкологичен 
център - Велико Търново" ЕООД за извършване на ремонт на помещенията в Хирургичен блок 
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

3 - 637 / 06.06.2024: Даване на съгласие за извършване на разход от "Специализирана болница за 
активно лечение на пневмо - фтизиатрични заболявалия "Д-р Трейман" ЕООД за закупуване на 
апарати за лечение на пациенти - инфузионни помпи за продължителна апликация на лечебни 
вещества със собствени средства на търговското дружество.
Становище на комисията: Д. Манолов - нали вземат оферти от няколко места.
д-р Ст. Денчева - да, вземат. Не са толкова много фирмите, които предлагат специализирана
апаратура. Но тя работят с всички тях.
Д. Манолов - принципът на трите оферти винаги важи, и качеството разбира се. 
д-р Ст. Денчева - качеството е все едно и също, пената е определяща.

След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

4 - 636 / 06.06.2024: Информация за дейността на търговските дружества през 2023 г., в които 
Община Велико Търново е съдружник и акционер
Становище на комисията: Р. Иванов - как могат да си прекратят участието в ФК ЕТЪР АД. 
Има юристи в тези комисии, ако могат да дадат съвет. Това се влачи години наред. Имат 30% 
дарени акции.
Л. Матева - трябва да видят устава, да видят какви са акциите и как могат да бъдат 
прехвърлени. Предлагат се първо на акпионерите.
Р. Иванов - не могат да бъдат намерени акционерите. Там е проблемът. Не може да се 
предизвика общо събрание, не може да си прехвърлят акциите.
Л. Матева - свиква се с покана в Търговския регистър.
Д. Бораджиев - след срока се провежда общо събрание колкото се явят.
Д. Манолов - според него и други хора биха проявили интерес да закупят акциите.
Хр. Стоев - това е за стария ЕТЪР.
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След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

5 - 646 /11.06.2024: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.05.2024 г. на 
Община Велико Търново
Становище на комисията: Д. Манолов - добре е да се предлага за одобрение неща, които 
предстоят да се свърщат, а не такива, които са вече свърщени. На буферния паркинг са 
изградени някои съоръжения, а тук трябва да одобрим средства за изграждането им.
Д. Гавраилова - те са изградени по проект, а сега ще се изграждат навес.
Д. Манолов - от доста време там има назначена физическа охрана, какво се охранява. Не 
може ли да се рещи това с видео наблюдение.
К. Широкова - въпрос относно ул. Козлодуй и увеличението.
Д. Гавраилова - това са разходи, които са авторски надзор и строителен надзор на тези 
обекти.
Д. Манолов - а за навесите - нямаще ли ги заложени по проекта.
Д. Гавраилова - не, вероятно програмата не е поемала такива разходи. Представя кратко 
изложение по предложението.
Д. Манолов - достигнала е информация до него, че в момента по Фонд Земеделие може да се 
кандидатства за изграждане на пътна инфраструктура, има такива програми, но мисли, че 
ставаще въпрос за общини - т.нар. селски райони. Да разбира, че нямат никаква опция за 
кандидатстване за такива неща.
Р. Иванов - могат да кандидатства Павликени, Златарица, Полски Тръмбещ попадат в този 
обхват. Велико Търново не.
Д. Манолов - а има ли такива програми, в които биха могли да участват.
Р. Иванов - няма приет програмен период още.

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1 ,  Комисията приема 
предложението.

6 - 641 / 07.06.2024: График на заседанията на Велиштърновски общински съвет за II - ро 
полугодие на 2024 година
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

7 - 647 / 11.06.2024: Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за Районен съд - 
Велико Търново
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

8 - 648 / 12.06.2024: Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел III "Такси за ползване на детски 
кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, общежития и 
други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на местни такси и 
цени на услуги на територията на Община Велико Търново
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2 , 
Комисията приема предложението.
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9 - 653 / 12.06.2024: Актуализиране на минималните и максималните цени за таксиметров превоз 
на пътници на един километър пробег
Становище на комисията: Д. Манолов - твърдо ЗА тези хора да получават заслуженото си и 
да има повдигане на таксите. Всички в бизнеса знаят, че протичат нещата. Единственото, 
което не знае, кой е контролният орган на тази дейност.
Р. Иванов - д а й .
Д. Манолов - всички виждат състоянието, няма никакъв етикет на обслужване, няма визия 
на тези хора, няма изисквания за поддържане на тези автомобили. Няма ли някаква форма 
на упражняване на контрол.
Р. Иванов - няма. Следва се пазарната логика. Това е чисто търговско мероприятие. Не знае 
защо са намесили общините в тази процедура за определянето на максималната и 
минималната ставка. Общината не може да следи калкулациите, не може да контролира 
качеството на превоза, не може да контролира тарифата на превоза. Нищо не може да 
направи. Единственият нормален начин е да оставят да сработи пазарът. Единият вариант - 
да натиснат цените надолу, но това ще понижи качеството на услугата. Или да сработят в 
обратния процес. Трябва да работят на алтернативни цени. Най-видимата пряка 
алтернативна цена е превозът на обществения градски транспорт в града. Счита, че 
минималната ставка трябва да е минимален размер в размер на превоза в градския 
транспорт, максималният размер - 3 или 4 пъти повече, каквото преценят каато ставка.
Оттук нататък таксиметровият превоз да си прецени какво прави. Който дава добра услуга, 
добро качество, добра цена, той ще успее на пазара. Контролът не е на Общината, а е на КАТ, 
д а й  и  т .н . в  случая на общинският съвет е възложено да определи минимални и максимални 
цени за таксиметровия превоз на пътници на 1 км пробег. Законът го е възложил.
Д. Манолов - разбира, че законът го е възложил, но срещу тези цени общинският съвет и 
Общината не могат да упражнят никакъв контрол.
Т. Тодоров - не знае кога последно са актуализирали допустимият брой таксита. Смята, че са 
били 500. На комисията по УТТП се повдигнаха въпроси по отношение на това да се види 
колко лиценза има издадени. Има ли разминаване. И при определено съгласуване на 
действията меящу КАТ, ДАИ и Община, не е ли възможно при видни нарушения на 
определени норми на паркиране, спазване на стоянки и т.н., да се отнема лицензът на едно 
такси.
Р. Иванов - счита, че това, че таксиметров автомобил спира неправилно, не може да го лиши 
от лиценз.
Д. Манолов “ не може ли общинският съвет и Общината да изискват от тези институции КАТ, 
ДАИ, да осъществяват контрола.
Д. Бораджиев - регулациите са на национално ниво, не на местно. Ако реши някоя 
парламентарна група може да пусне предложение за законово изменение, но това е друга 
тема.
Р. Иванов - все едно декларация да направи общинският съвет.
И. Стасинопулу - по отношение на искането и протоколът от срещата, които са част от 
документацията - всички таксиметрови фирми ,ли са включени.
Р. Иванов - не, има и други.
И. Стасинопулу - това е искането на една част фирмите, другата част иска ли. 
инж. Ч. Бакалов - относно контролът: осъществява се от Изпълнителна агенция 
Автомобилна регистрация и от КАТ. Би трябвало да се упражнява и от пунктовете за 
технически преглед. В закона е казано, че автомобилът може да изпълнява функциите на 
таксиметров автомобил, да упражнява таксиметрова дейност до навършване на 15 години. 
Общината не може да влияе нито на изпълнителната агенция, нито на МВР, респективно на 
КАТ. Има закони, по които те трябва си изпълняват функциите, дали и как ги изпълняват, 
могат само да го коментират. Много пъти правиха реформи в изпълнителната агенция, 
реорганизации, в момента имат нова структура. В общи линии автомобилната 
администрация страда от липса на кадри или от щат за такива. Относно нерегламентираните 
СТОЯНКИ, нерегламентираните превози - за такива проблеми няма реакция от 
контролиращите органи. Предложението е изготвено на база искането на част от
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превозвачите. В становището в преписката е записано, че само 28 автомобила от 387 
автомобила (към момента на подаване на искането) са предявили искането. Реалната цифра 
на таксиметровите превозвачи към момента е 459 с активни разрешителни, от приета 
допустима 500 бройка. Относно това защо определят цените - така е по закон.
Т. Тодоров - и са длъжни да осигурят колко Стоянки. Над 300 стоянки.
Д. Манолов - Общината издава лиценз, е не може да осъществява контрол.
Р. Иванов - няма на кое да упражни контрол - нито на качеството на автомобила, нито на 
качеството на услугата.
инж. Ч. Бакалов - лицензът се издава на база на документи.
Т. Тодоров • каква е цената на услугата по издаване на лиценз, 
инж. Ч. Бакалов - 100 лв.
Т. Тодоров - откога не е актуализирана тази сума.
инж. Ч. Бакалов - от 2018 г. Подготвени са и са внесени при финансистите нови 
актуализирани цени.
Р. Иванов - счита, че е най-добре минималната цена да е равна на цената на превоза на 
автобусния билет в градския транспорт. Максималната да е 3-4 пъти над тази цена и пазарът 
да регулира ситуацията.
Хр. Стоев - в становището на администрацията се залага себестойността на двигателите на 
гориво за стандартните автомобили. Навлязоха доста електромобили, има и бюджетни 
такива. С нисък среден клас бюджетен електромобил може да се пропътуват ЮОкм. с 5-6 лв. 
Това не се отчита като алтернатива и възможност, "зелена** възможност.
Д. Бораджиев - и не се поощрява по никакъв начин.
Р. Иванов - как да не се поощрява, спират безплатно, няма данъци.
Хр. Стоев - анализирайки цените, това не е заложено.
Р. Иванов - няма методика за калкулация, за ценообразуване. Просто законодателят е 
възложил да определят минимални и максимални цени.
Хр. Стоев - взети са цени от времето на КОВИД, когато бяха рекордно ниски. На база това 
становище се формира много скъпа цена на 1 км. Според някои превозвачи ще се махнат 
хората, които нямат пари, ще работят с по-малко клиенти, ще изкарат повече пари. Лично 
според него това не е пазарен принцип, при който Общината да ти намали работата и да ти 
запази дохода. Превозвачите знаят, че много хора няма да могат да си позволят таксиметров 
превоз.
В. Узунов - не само механизма, който г-н Иванов предложи, го интересува, който е съвършен 
от икономическа гледна точка, а и първоначалната такса. Записана ли е. След като ще 
определят другите цени, е редно тя да бъде пренебрежително ниска. Това е неговото 
предложение.
инж. Ч. Бакалов - идеята за електромобилите е много добра, но нормативно никъде не е 
заложено. Нито предимства за електромобил като таксиметров автомобил. Единствено с 
данъка и паркирането. Действително няма разписана методика за ценообразуване никъде. 
При изчислението, което е предложено, са споменати цените на горивата. Но те не са 
основното. По отношение на първоначалната такса - тя е определена нормативно, съгласно 
чл. 21, Т.12, б. Д,Б,Ж. Не могат да влияят на тази първоначална цена, единственият вариант 
да се влияе е с минималните цени. Те са съобразени с цените и в други градове, до известна 
степен са съобразени и с инфлацията. Направена е среща с превозвачите съвместно с г-жа 
Данева, присъстваха поне 90% от тях и са се съгласили с тези цени, които е предложила 
администрацията. Изхождат от това да има все пак някаква защита гражданина. Ако вложат 
цената на билета като минимална цена и освободят максималните цени, не е добре. Това е 
един от малкото начини, по които могат да влияят на това. По отношение на мнението на г-н 
Узунов, че цената трябва да бъде много ниска, пренебрежително минимална, не може да се 
съгласи като човек, който е бил в този бранш. Има случаи, когато клиентът иска превоз на 
малко разстояние. Таксито може да е първо на стоянката, поема курса на късо разстояние и 
после се нарежда на последно място.
К. Широкова - на всички стана ясно, дискусията се изчерпа, стана интересна тема, дори по- 
интересна от бюджета на Община Велико Търново.
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След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2 , Комисията приема 
предложението.

10 - 687 / 18.06,2024: Провеждане на извънредно заседание на общото събрание на "Асоциация по 
ВиК на обособена територия, обслужвана от "ВиК Йовковци" ООД, гр.Велико Търново на
12.07.2024 г.
Становище на комисията; Р. Иванов - впечатлен е от констатациите в материалите от ВиК, 
че за 3 години ще се намалят загубите с 3 %.
Д. Манолов - всички знаят къде са основните промени по трасето, в един момент стигат до 
баснословни цени на 1 куб.м. вода в града. Това е недопустимо. Нали общинската пътна 
мрежа е на Общината. Във всяко едно строителство има гаранционен период. При 
положение, че се възстановява едно нещо, няма ли 5-годищен гаранционен период. Няма ли 
някаква санкция.
Р. Иванов - общинският съвет в предходния мандат 3 пъти връща бизнес плана на ВиК 
Йовковци. Първото основание беше, че няма логика да се плаща пари като такса, говори за 
ползвателите на вода, за да покрият загуби, вместо да отидат в режим на инвестиции. Бизнес 
планът не доказваше инвестиции, а покриване на разходи за вода, т.е. загуби. В момента, в 
който държавата трупа загуби, тъй като тя е собственик на Йовковци, тази загуба не се 
начислява на водомера на Йовковци и да я покрива държавата, а я покриват крайните 
потребители. Крайният потребител е този, на който се пише сметката на водомера.Същият 
въпрос беше повдигнат тогава като основание Общината да не одобри този техен бизнес план 
по повод на ремонтите, които извършва дружеството. Казусът е, че се извършват ремонти в 
авариен режим. Не може да се гласуват предварително, че днес ще се спука тръбата на ул. X, 
с оглед на което от дружеството ще дойдат при кмета, ще мине цялата административна 
процедура и ще получат съгласие за цялата процедура и ще започнат да копаят там. В 
документите им, одобрени и от КЕВР, пише, че се възстановява до трошляк. Така е по бизнес 
плана им. Стигна се до ситуация, в която при неодобрен бизнес план се появи тогавашният 
управител на ВиК Йовковци, който каза "избирайте”. Ако не одобрят бизнес плана, 
дружеството остава на нивото старите заплати, ако това стане, половината от хората 
напускат. Дружество с персонал или дружество без персонал с поставени от общинския съвет 
условия > трябваше да изберат какво да правят. Ситуацията в момента е същата.
Дружеството много обективно е поставило проблемите си в материала. Проблемът е, че пари 
няма. В момента вместо големият инвеститор. Държава или Европейски съюз, да финансира 
ремонт на мрежата, се покриват загубите, а не инвестициите.
Д. Манолов - защо трябва да плащат за безотговорността на държавата.
Р. Иванов - в момента обсъждат точката: могат да упълномощят представителя на Общината 
да гласува ЗА, ПРОТИВ и ли ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, Ако гласува ПРОТИВ или ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, 
трябва да дадат мотиви. Това им е функцията по точката. Има ли друго предложение.
Д. Бораджиев - с оглед на това, което каза г-н Иванов, че са си взели бележка и мотивирано са 
си направили нещата, ще подкрепи предложението.
Д. Манолов - няма ли някаква форма на протест или друго, по някакъв начин да им обърнат 
внимание.
Р. Иванов - ако има някакво конкретно предложение какво може да направи общинския 
съвет като орган на местно самоуправление, нека да бъде направено. Всичко останало е през 
депутати, протести и т.н. В момента решават как да гласува представителят на Общината на 
заседанието на Общото събрание. Ако някой има мотиви за гласуване ПРОТИВ или 
ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, да ги изкаже, той е изказвали неговите преди. Предлагал е на предишно 
заседание на Общото събрание на Асоциацията по ВиК представителят на Общината да 
постави въпроса със състоянието на мрежата и т.н.
Д. Манолов - това е най-разумното, да си облекат мотивите в писмена форма.
Р. Иванов - вече са го правили. Ако искат да го правят всеки път, добре.
В. Узунов - може ли г-н Иванов да внесе яснота за тези 3 % дали те могат да изискат да станат 
поне 10 %.
Р. Иванов - смята, че това е несериозно. Това означава да заместят едни експерти, които са
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направили финансова обосновка^ преценили са състоянието на мрежата, съобразно нейните 
потребности. Никой от съветниците не е експерт в тази сфера.
В. Узунов - не търси конфликт, оттегля си въпросите.
Д. Бораджиев - говорят за дружество, което често работи в ситуация на извънредност. 
Плануването на по-високи разходи го поставя е положение в риск в края на годината да не 
може да реагира и да няма пари. И това трябва да се отчете.
Д. Манолов - имат проблем с това, че не разрешават присъединяване към ВиК мрежата по 
малките населени места.
Р. Иванов - причината е дефицитът на вода и липсата на мрежа. Нямат дебит тръбите.
К. Широкова - точката е да гласуват упълномощаване на представителя на Общината да 
гласува по съответните точки.
Р. Иванов - така е, има ли някой нещо да допълни. Подлагат точката на гласуване.

След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1 ,  Комисията приема 
предложението.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Икономически въпроси /ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ № 9
Днес, 20.06.2024, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Икономически въпроси /ПК по ИВ/".

Председател: Росен Иванов - Присъствал

Присъствал

• ГюнайДалоолу
• Деян Куздов
• Дончо Бораджиев
• Ирена Стасинопулу
• Калина Широкова
• Лили Матева
• Методи Петров
• Тодор Тодоров
• Христо Стоев

Отсъствал

• Момчил Иванов 

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС" 
инж. Чавдар Бакалов - дирекция "СУТ"
Диана Гавраилова - дирекция "БФ"
Илка Тодорова - гл. счетоводител ЦСУ 
Радослав Енчев - управител ДСП Велико Търново 
Пламена Маркова - гл. експерт дирекция "СДЗ"
Генади Тотев - икономист финанси ЦСУ 
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков
представители на "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД и на "КОЦ-Велико Търново" ЕООД 
Александра Тодорова - обпщнски съветник 
Венцислава Йорданова, Венцислав Узунов - граждани

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Председателят на комисията дава думата по проекта за дневен ред 
и предлага като последни точки да включат предложение, Вх. № 687/18.06.2024 г., както и т. 
Разни, в която ще постави два въпроса.

След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:
1. Вх. № 609/21.05.2024 г. ОТНОСНО: Даване на съгласие за извършване на разход от 
"Комплексен онкологичен център - Велико Търново" ЕООД за извършване на ремонт на 
помещенията в Хирургичен блок
2. Вх. № 637/06.06.2024 г. ОТНОСНО: Даване на съгласие за извършване на разход от
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"Специализирана болница за активно лечение на пневмо - фтизиатрични заболявания "Д-р 
Трейман" ЕООД за закупуване на апарати за лечение на пациенти - инфузионни помпи за 
продължителна апликация на лечебни вещества
3. Вх. № 636/06.06.2024 г. ОТНОСНО: Информация за дейността на търговските дружества 
през 2023 г., в които Община Велико Търново е съдружник и акционер
4. Вх. № 646/11.06.2024 г. ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на Бюджета 
към 31.05.2024 г. на Община Велико Търново
5. Вх. JVs 641/07.06.2024 г. ОТНОСНО: График на заседанията на Великотърновски общински 
съвет за П - ро полугодие на 2024 година
6. Вх.№ 647/11.06.2024 г. ОТНОСНО: Откриване на процедура за определяне на съдебни 
заседатели за Районен съд - Велико Търново
7. Вх. № 648/12.06.2024 г. ОТНОСНО: Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел III 
"Такси за ползване на детски кухни, специализирани институции за предоставяне на 
социални услуги, лагери, общежития и други общински социални услуги" от Наредба за 
определяне и администриране на местни такси и цени на услуги
8. Вх. № 649/12.06.2024 г. ОТНОСНО: Съгласие за провеждане на процедури по разделяне на 
територията на "Стара болница" в съответствие с разположението на обектите по одобрен 
ПУП-ПРЗ, гр. Велико Търново
9. Вх. № 654/12.06.2024 г. ОТНОСНО: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения 
на територията на община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на 
обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковпи" ООД, гр. Велико Търново, и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора
10. Вх. № 665/12.06.2024 г. ОТНОСНО: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и 
съоръжения на територията на община Велико Търново за управление на Асоциацията по В 
и К на обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. Велико Търново, и 
за стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора
П.Вх. № 687/18.06.2024 г. ОТНОСНО: Провеждане на извънредно заседание на общото 
събрание на "Асоциапия по ВиК на обособена територия, обслужвана от "ВиК Йовковци" 
ООД, гр.Велико Търново на 12.07.2024 г.
12. Разни

2 - 609 / 21.05.2024: Даване на съгласие за извършване на разход от "Комплексен онкологичен 
център - Велико Търново" ЕООД за извършване на ремонт на помещенията в Хирургичен блок 
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията ИВ приема предложението.

3 - 637 / 06.06.2024: Даване на съгласие за извършване на разход от "Специализирана болница за 
активно лечение на пневмо - фтизиатрични заболявания "Д-р Трейман" ЕООД за закупуване на 
апарати за лечение на пациенти - инфузионни помпи за продължителна апликация на лечебни 
вещества със собствени средства на търговското дружество.
Становище на комисията; Д. Манолов - нали вземат оферти от няколко места.
д-р Ст. Денчева - да, вземат. Не са толкова много фирмите, които предлагат специализирана
апаратура. Но тя работят с всички тях.
Д. Манолов - принципът на трите оферти винаги важи, и качеството разбира се. 
д-р Ст. Денчева - качеството е все едно и също, цената е определяща.

След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

4 - 636 / 06.06.2024: Информация за дейността на търговските дружества през 2023 г., в които 
Община Велико Търново е съдружник и акционер
Становище на комисията: Р. Иванов - как могат да си прекратят участието в ФК ЕТЪР АД.
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Има юристи в тези комисии, ако могат да дадат съвет. Това се влачи години наред. Имат 30% 
дарени акции.
Л. Матева - трябва да видят устава, да видят какви са акциите и как могат да бъдат 
прехвърлени. Предлагат се първо на акционерите.
Р. Иванов - не могат да бъдат намерени акционерите. Там е проблемът. Не може да се 
предизвика общо събрание, не може да си прехвърлят акциите.
Л. Матева - свиква се с покана в Търговския регистър.
Д. Бораджиев - след срока се провежда общо събрание колкото се явят.
Д. Манолов - според него и други хора биха проявили интерес да закупят акциите.
Хр. Стоев - това е за стария ЕТЪР.

След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

5 - 646 / П .06.2024: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.05.2024 г. на 
Община Велико Търново
Становище на комисията: Д. Манолов - добре е да се предлага за одобрение неща, които 
предстоят да се свършат, а не такива, които са вече свършени. На буферния паркинг са 
изградени някои съоръжения, а тук трябва да одобрим средства за изграждането им.
Д. Гавраилова - те са изградени по проект, а сега ще се изграждат навес.
Д. Манолов - от доста време там има назначена физическа охрана, какво се охранява. Не 
може ли да се реши това с видео наблюдение.
К. Широкова - въпрос относно ул. Козлодуй и увеличението.
Д. Гавраилова - това са разходи, които са авторски надзор и строителен надзор на тези 
обекти.
Д. Манолов - а за навесите - нямаше ли ги заложени по проекта.
Д. Гавраилова - не, вероятно програмата не е поемала такива разходи. Представя кратко 
изложение по предложението.
Д. Манолов - достигнала е информация до него, че в момента по Фонд Земеделие може да се 
кандидатства за изграждане на пътна инфраструктура, има такива програми, но мисли, че 
ставаше въпрос за общини - т.нар. селски райони. Да разбира, че нямат никаква опция за 
кандидатстване за такива неща.
Р. Иванов - могат да кандидатства Павликени, Златарица, Полски Тръмбеш попадат в този 
обхват. Велико Търново не.
Д. Манолов - а има ли такива програми, в които биха могли да участват.
Р. Иванов - няма приет програмен период още.

След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 3 , Комисията приема 
предложението.

6 - 641 / 07.06,2024: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за II - ро 
полугодие на 2024 година
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

7 - 647 / 11.06.2024: Откриване на процедура за определяне на съдебни заседатели за Районен съд - 
Велико Търново
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

8 - 648 /12.06.2024: Наредба за изменение на чл.27, ал.1 от Раздел III "Такси за ползване на детски 
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кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, общежития и 
други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на местни такси и 
цени на услуги на територията на Община Велико Търново
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1 , 
Комисията приема предложението.

9 - 649 /12.06.2024; Съгласие за провеждане на процедури по разделяне на територията на "Стара 
болница" в съответствие с разположението на обектите по одобрен ПУП-ПРЗ, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Р. Иванов - това е дългогодишен казус, който трябва да бъде 
решен.
Д. Манолов - трябва задължително да си урегулират нещата там. Това би облекчило трафика, 
ако се изгради пътното съоръжение, което е към кв. Картала. Това е задължително да се 
направи - път през Стара болница, да се свърже с кв. Картала и да облекчи трафика.

След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

10 - 654 / 12.06.2024: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. Велико Търново, и за стопанисване, под държане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

11 - 665 / 12.06.2024: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. Велико Търново, и за стопанисване, под държане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

12 - 687 /18.06.2024: Провеждане на извънредно заседание на общото събрание на "Асоциация по 
ВиК на обособена територия, обслужвана от "ВиК Йовковци" ООД, гр.Велико Търново на
12.07.2024 г.
Становище на комисията: Р. Иванов - впечатлен е от констатациите в материалите от ВиК, 
че за 3 години ще се намалят загубите с 3 %.
Д. Манолов - всички знаят къде са основните промени по трасето, в един момент стигат до 
баснословни цени на 1 куб.м. вода в града. Това е недопустимо. Нали общинската пътна 
мрежа е на Общината. Във всяко едно строителство има гаранционен период. При 
положение, че се възстановява едно нещо, няма ли 5-годишен гаранционен период. Няма ли 
някаква санкция.
Р. Иванов - общинският съвет в предходния мандат 3 пъти връща бизнес плана на ВиК 
Йовковци. Първото основание беше, че няма логика да се плаща пари като такса, говори за 
ползвателите на вода, за да покрият загуби, вместо да отидат в режим на инвестиции. Бизнес 
планът не доказваше инвестиции, а покриване на разходи за вода, т.е. загуби. В момента, в 
който държавата трупа загуби, тъй като тя е собственик на Йовковци, тази загуба не се 
начислява на водомера на Йовковци и да я покрива държавата, а я покриват крайните 
потребители. Крайният потребител е този, на който се пише сметката на водомера.Сьщият 
въпрос беше повдигнат тогава като основание Общината да не одобри този техен бизнес план 
по повод на ремонтите, които извършва дружеството. Казусът е, че се извършват ремонти в
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авариен режим. He може да се гласуват предварително, че днес ще се спука тръбата на ул. X, 
с оглед на което от дружеството ще дойдат при кмета, ще мине цялата административна 
процедура и ще получат съгласие за цялата процедура и ще започнат да копаят там. В  
документите им, одобрени и от КЕВР, пише, че се възстановява до трошляк. Така е по бизнес 
плана им. Стигна се до ситуация, в която при неодобрен бизнес план се появи тогавашният 
управител на ВиК Йовковци, който каза "избирайте". Ако не одобрят бизнес плана, 
дружеството остава на нивото старите заплати, ако това стане, половината от хората 
напускат. Дружество с персонал или дружество без персонал с поставени от общинския съвет 
условия - трябваше да изберат какво да правят. Ситуацията в момента е същата.
Дружеството много обективно е поставило проблемите си в материала. Проблемът е, че пари 
няма* В момента вместо големият инвеститор. Държава или Европейски съюз, да финансира 
ремонт на мрежата, се покриват загубите, а не инвестициите.
Д. Манолов - защо трябва да плащат за безотговорността на държавата.
Р. Иванов - в момента обсъждат точката: могат да упълномощят представителя на Общината 
да гласува ЗА, ПРОТИВ и ли ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ. Ако гласува ПРОТИВ или ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, 
трябва да дадат мотиви. Това им е функцията по точката. Има ли друго предложение.
Д. Бораджиев • с оглед на това, което каза г-н Иванов, че са си взели бележка и мотивирано са 
си направили нещата, ще подкрепи предложението.
Д. Манолов - няма ли някаква форма на протест или друго, по някакъв начин да им обърнат 
внимание.
Р. Иванов - ако има някакво конкретно предложение какво може да направи общинския 
съвет като орган на местно самоуправление, нека да бъде направено. Всичко останало е през 
депутати, протести и т.н. В момента решават как да гласува представителят на Общината на 
заседанието на Общото събрание. Ако някой има мотиви за гласуване ПРОТИВ или 
ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, да ги изкаже, той е изказвали неговите преди. Предлагал е на предишно 
заседание на Общото събрание на Асоциацията по ВиК представителят на Общината да 
постави въпроса със състоянието на мрежата и т.н.
Д. Манолов - това е най-разумното, да си облекат мотивите в писмена форма.
Р. Иванов - вече са го правили. Ако искат да го правят всеки път, добре.
В. Узунов - може ли г-н Иванов да внесе яснота за тези 3 % дали те могат да изискат да станат 
поне 10 %.
Р. Иванов - смята, че това е несериозно. Това означава да заместят едни експерти, които са 
направили финансова обосновка, преценили са състоянието на мрежата, съобразно нейните 
потребности. Никой от съветниците не е експерт в тази сфера.
В. Узунов - не търси конфликт, оттегля си въпросите.
Д. Бораджиев - говорят за дружество, което често работи в ситуация на извънредност. 
Плануването на по-високи разходи го поставя е положение в риск в края на годината да не 
може да реагира и да няма пари. И това трябва да се отчете.
Д. Манолов - имат проблем с това, че не разрешават присъединяване към ВиК мрежата по 
малките населени места.
Р. Иванов - причината е дефицитът на вода и липсата на мрежа. Нямат дебит тръбите.
К. Широкова - точката е да гласуват упълномощаване на представителя на Общината да 
гласува по съответните точки.
Р. Иванов - така е, има ли някой нещо да допълни. Подлагат точката на гласуване.

След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

13 -000-5/21.11.2023: Разни
Становище на комисията: Р. Иванов - Иска да постави на общото внимание два въпроса. 
Първият въпрос: от м. юли заседанията започват да се излъчват онлайн. От тази гледна 
точка настоятелно моли да решат какво правят при провеждане на заседанията, съвместно 
или поотделно.
Д. Манолов - този формат на провеждане на заседанията според него е задължителен, да се
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провеждат съвместно.
В. Дончева - споделя мнението. Двете комисии трябва да заседават заедно, защото едната 
определя политиките, а другата финансовите възможности и инструменти за реализиране на 
политиките.
Д. Бораджиев - трябва да се проучи доколко е възможно при излъчването да се вижда кой как 
гласува като комисията.
И. Стасинопулу - камерите обхващат залата и ще е видно. Зависи дали ще се гласува 
електронно или не.
Р. Иванов - предлага да не вземат решението сега. Преминават към втория въпрос: бяха 
отложили преди време приемането на методика за оценка на бизнес програми на общинските 
дружества до момента на приемането на такава на държавно ниво. Вече е приета такава 
методика. По решението на общинския съвет е даден срок от 6 месеца от приемане на 
държавната да приемат тяхна методика и по силата на тази методика да направят оценка на 
публичните предприятия за 2023 г.
Д. Манолов - ще може ли да се изпрати тази държавна методика на имейлите да се запознаят. 
Р. Иванов - ще я предостави в звеното, за да може да им бъде изпратено.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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